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ÅRSMØTE I VÅLERENGA FOTBALL 
Torsdag 06. mars 2025 KL 18.00 - Intility Arena 

Saksliste  
Årsmøtet skal: 
1. Godkjenne de stemmeberettigede. 
2. Velge dirigent(er). 
3. Velge protokollfører(e). 
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen. 
5. Godkjenne forretningsorden. 
6. Godkjenne innkallingen. 
7. Godkjenne saklisten. 
8. Behandle idrettslagets årsberetning. 
9. Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets beretning og 
revisors beretning. 
10. Behandle forslag og saker 

• 10.1 VAR 
• 10.2 Vålerenga Fotball tar fullt eierskap til jentefotballen på ungdomstrinnet 
• 10.3 Vålerenga Fotball oppretter satsningslag/elitelag for jenter 
• 10.4 Forslag om kartlegging av behovet for å endre shortsfarge 
• 10.5 Vålerenga Fotball skal alltid spille under Vålerenga Fotballs navn og logo 
• 10.6 Vålerenga Fotball skal ha som ambisjon å være Norges fremste på utvikling av talenter 

både på gutte- og jentesiden.  
11. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette treningsavgifter. 
12. Vedta idrettslagets budsjett. 
13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan. 
14. Foreta følgende valg: 

a) Styre med leder, nestleder, tre styremedlemmer og 2 varamedlemmer. 
b) Kontrollutvalg med 3 medlemmer og 1 varamedlem. 
c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett 

eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene. 
d) Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem.  
e) Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan. 

Leder og nestledere velges enkeltvis. Øvrige medlemmer velges samlet. Deretter velges              
varamedlemmene samlet. Der det velges flere varamedlemmer skal det velges 1. 
varamedlem, 2.varamedlem osv. 

15. Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap. 
 

  



 
 

 

Konstituering av møte 

1. Godkjenne stemmeberettigede 

For å ha stemmerett på årsmøtet må medlemmet ha fylt 15 år i løpet av kalenderåret, ha vært 
medlem i minst 1 måned og ha gjort opp sine økonomiske forpliktelser overfor klubben. 

2. Forslag til dirigent 

Halvor Fasting 

3. Forslag til protokollfører  

Hilde Eriksen Opland 

4. Forslag til medlemmer som underskriver protokollen 

Velges blant møtedeltakerne ved møtestart 

5. Forretningsorden for årsmøtet i Vålerenga Fotball 

Ledelse av årsmøte 
Årsmøtet ledes av en valgt dirigent 

Dirigenten har et ansvar for at møtet legges opp og gjennomføres slik at alle saker får en forsvarlig og 
demokratisk behandling.  

Sakslisten 
Årsmøtet kan ikke behandle forslag om endring i lov eller bestemmelse, som ikke er oppført på 
sakslisten.  

Andre saker kan behandles og avgjøres når 2/3 av de stemmeberettigede krever det. Slik beslutning 
må tas i forbindelse med vedtak om godkjennelse av sakslisten. 

Rett til å møte 
Alle medlemmer av Vålerenga Fotball har rett til å møte på årsmøtet.  

Stemmeretten er begrenset av lovens § 4 (medlem i minst 1 mnd.) Medlemmene med stemmerett 
har også tale og forslagsrett.  

Årsmøte er åpent for presse og kringkasting med mindre årsmøtet bestemmer noe annet. 

Taletid 
Det er nødvendig for møtets gjennomføring at taletiden i debatten under de enkelte punktene på 
dagsorden begrenses. Maksimal taletid for første innlegg settes til 5 minutter.  

2. gangs innlegg i den enkelte sak begrenses til 2 minutter. Begrensning i taletid gjelder ikke for 
innledere. 

Medlemmene kan få ordet til forretningsorden, begrenset til 1 minutt i den enkelte sak. 

Alle som forlanger ordet, må gjøre det skriftlig overfor dirigenten. 



 
 

 

Forslag 
Alle forslag som fremmes under årsmøtet må fremlegges skriftlig til dirigenten og må være påført 
forslagsstillerens navn. Forslag kan kun relateres til sakslisten som fulgte innkalling til årsmøtet. 

Etter at det er satt strek for debatten kan det ikke fremmes alternative forslag som kreves tatt opp til 
behandling. For at et forslag skal være vedtatt må det oppnå mer enn halvparten av de avgitte 
stemmer. Stemmegivning kan ikke skje med fullmakt. 

Alle forslag som krever lovendringer, må vedtas med minimum 2/3 flertall. 

Øvrige forslag vedtas med simpelt flertall (50% av de avgitte stemmene). 

Valg 
Valg foretas iht. Vålerenga Fotballs lov §§16 og 17. Med mindre annet er lovfestet, skal et vedtak for 
å være gyldig være truffet med alminnelig flertall av avgitte stemmer. Valg foregår skriftlig hvis det 
foreligger mer enn ett forslag, eller det fremmes krav om det. 

Hvis det skal være skriftlige valg, kan bare foreslåtte kandidater føres opp på stemmeseddelen. 
Stemmesedler som er blanke, eller som inneholder ikke foreslåtte kandidater, eller ikke inneholder 
det antall kandidater som skal velges, teller ikke, og stemmene betraktes som ikke avgitt. 

Når valg foregår enkeltvis og en kandidat ikke oppnår mer enn halvparten av de avgitte stemmer, 
foretas omvalg mellom de to kandidater som har oppnådd flest stemmer. Er det ved omvalg 
stemmelikhet, avgjøres valget ved loddtrekning. 

For å være gyldig må valg være gjennomført i henhold til klubbens lover. 

6. Godkjenne innkallingen  

Innkalling til årsmøte ble sendt ut i klubben sitt medlemssystem (Spond) og via e-post for de som ikke 
bruker mobilapp.  

Årsberetning og spesifisert saksliste ble tilgjengeliggjort den 27. februar 2025, noe som er innenfor 
fristen på 1 -en- uke før årsmøtet.  

7. Saksliste 

Forslag som skal behandles på årsmøtet må være sendt til styret senest 2 -to- uker før årsmøtet.  

Det har kommet inn 6 forslag til behandling på årsmøtet. Sakene er spesifisert i sakslisten.   

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

8. Styrets beretning 2024: 
 

En historisk sesong for kvinnelaget og diskusjoner rundt hvordan vi tilpasser barne- og 
ungdomsfotballen en ny tid  

2024 var det siste året i strategiperiode 2022-2024. Strategien setter to hovedstolper for klubbens 
arbeid:   

• å bidra til trygge oppvekstsvilkår for barn i Oslo øst 
• å være et profesjonelt fotballmiljø på europeisk nivå 

I perioden har styret hatt særlig fokus på tre overordnede mål:  

- etablere A-laget kvinner i toppen av norsk kvinnefotball og nå gruppespill i Europa  
- etablere et fullverdig utviklingsløp på jentesiden 
- tydeligere rammer og retningslinjer i barne- og ungdomsfotballen 

Etablere A-laget i toppen av norsk kvinnefotball og nå gruppespillet i Europa  

Kvinner A har i løpet av strategiperioden etablert seg som et topplag i Norge og lagt grunnlaget for å 
kunne bli en toppklubb i Norden - og dermed også en Champion League-klubb. Laget tok sølv i serien 
i 2022 og ble seriemestre i 2023 og 2024. Etter sølv i NM i 2023 tok laget hjem norgesmesterskapet i 
2024, og kunne dermed feire «The double» for andre gang. Høsten 2024 kvalifiserte kvinnelaget seg 
også til gruppespill i Champions League for første gang.  

I Champions League gruppespillet møtte vi Juventus, Arsenal og Bayern München. Gruppespillet 
endte for vår del med fem tap og en uavgjort kamp mot Bayern München på hjemmebane. Kampene 
viste at det er relativt liten nivåforskjell mellom oss og mellomnivået i Europa, men at vi fremdeles 
har en vei å gå for å matche de beste. Gruppespillet gav nyttige erfaringer på tvers av klubben og vi 
tar med oss disse referansene inn i det videre arbeidet.  

I 2024 tok laget nye skritt med tanke på å stabilisere resultatene i alle faser av sesongen og vi vant 
også flere kamper mot de beste lagene i Toppserien. Vi har lite skader på vår og sommer, men 
skadefrekvensen øker utover høsten når vi kommer inn i perioder med tett kampprogram og mange 
avgjørende kamper. En godt sammensatt spillertropp med høy kvalitet gjør at vi kan rotere spillere 
og skape gode resultater gjennom hele sesongen.   

Evalueringen av strategiperioden peker særlig på to overordnede suksesskriterier. Høye og klart 
definerte ambisjoner har gitt energi og retning i arbeidet, mens kontinuitet i stab og spillere samt 
hyppige evalueringer gjør at vi kontinuerlig tar nye steg i hverdagen. Gjennom hele treårsperioden 
har vi hatt søkelys på å holde internasjonale standarder for arbeidet, utvikle fysisk og mentalt 
robuste spillere, samt å utvikle utøvere med spisskompetanse. Vi har klart å styrke oss på alle disse 
tre områdene og samlet har vi tatt store steg i løpet av perioden.   

I året og perioden som kommer er målet at laget skal fortsette å utvikle seg og styrke vår nasjonale 
og internasjonale konkurransekraft. For den kommende treårsperioden har styret vedtatt følgende 
hovedmål: Vålerenga Fotball skal bli det beste internasjonale miljøet i Norden med konkurransekraft 
til å spille Champions League.  

 



 
 

 

Etablere et fullverdig utdanningsløp på jentesiden  

Vålerenga har som langsiktig mål å etablere et jenteløp som utdanner Champions League-spillere. 
Arbeidet med å etablere et slik løp startet i 2022. Før det hadde Vålerenga Fotball kun et spisset 
tilbud på U19/rekrutt.  Etableringen av utviklingsløpet startet med at vi i 2022 og 2023 - etter mal fra 
guttesiden – jobbet med å legge til rette for tre selekterte lag på jentesiden.  Ved inngangen til 2024 
opprettet vi så et U12 og U15 elitelag for jenter (i tillegg til U19/rekrutt).  

En viktig forutsetning for å starte med nivådelte lag var opprettelsen av et samarbeid med 
Hasle/Løren. Samarbeidet kom som en erkjennelse av at Vålerenga alene ikke har nok spillere til å ha 
tilbud på ulike nivå. Det gjelder mange klubber i Norge og samarbeid om jentelag på i 
ungdomsfotballen er vanlig. Veldig få av lagene på ungdomssiden i Vålerenga - uansett nivå - vil være 
stabile uten et slikt samarbeid. De rene selekterte lagene i samarbeidet er Vålerenga-lag, mens 
lagene ellers heter Vålerenga & Hasle/Løren eller Hasle/Løren & Vålerenga. Tilbakemeldingene fra 
det første året er at lagene - i begge klubber – synes det er litt krevende å komme i gang, men at 
oppsiden blir tydelig etter hvert.  

Erfaringene fra de siste to årene har lært oss at vi ikke får til god spillerutvikling på jentesiden bare 
ved å kopiere guttesiden. Det er langt færre jentespillere, jentene har lavere basisferdigheter og 
nivåforskjellene er større. Derfor er det vanskeligere å sette sammen jevnbyrdige lag som er bidrar til 
spillerutvikling for den enkelte. Kampplattformene er fortsatt dårlig utviklet, slik de også var på 
guttesida i starten. I tillegg kommer biologiske forskjeller. De siste par årene har det kommet mer 
kunnskap både om hvorfor jenter er mer skadeutsatte og får et betydelig prestasjonsfall i 
puberteten. Lite treningstid på grunn av skader og frustrasjon rundt manglende utvikling er en viktige 
faktorer til at mange talenter faller fra i ungdomstida.  

Styret mener målet må være å tilby et så tilrettelagt løp som mulig for spillerne gjennom 
ungdomsåra. Ønsket er å ha et utdanningsløp som tar hensyn til sentrale temaer som vekst og 
modning, fysisk trening, mentalitet og skadeforebyggende arbeid, i tillegg til den tekniske og taktiske 
fotballpåvirkningen. Det konkrete oppsettet for 2025 og 2026 er planlagt ut fra antall spillere, nivå og 
tilgjengelige kampplattformer.  For eksempel bør spillere som har mestret regional 15-nivået spille 
J19, 1. divisjon fremfor regional 17-serien og disse spillerne har dermed – i 2025 - fått plass i en U19 
gruppe. Både regional 15-serien og J19 1. divisjon holder høyt nivå og er en god utviklingsarena for 
de fremste. Neste år kommer det en ny regional 16-serie som vi tror vil være en god arena for de 
fremste 14 og 15 åringene og det er dermed planlagt et U16-lag 2026.  

Planlagt struktur i 2025 og 2026: 

2025 

• Kvinner-rekrutt (16-21 år), spiller 2. divisjon kvinner 
• U19 (15 og 18 år) som spiller i J19, 1. divisjon 
• J13 og J14-15 har kulltreninger med differensierte grupper. J13 har J13, 1. divisjon som sin 

øverste kamp-plattform, mens de fremste 14 og 15-åringene spiller i regional serie.  

2026:  

• Kvinner-rekrutt (16-21), spiller 2. divisjon kvinner 
• U19 (15-18 år), spiller J19, 1. divisjon 
• U16 (14-15), regional J16-serie 
• Differensiert treningsgrupper J13 + J14-15  



 
 

 

Medieavtalen har gjort det mulig å styrke trenerressursene rundt lagene og gruppene de to siste 
årene. I tillegg til trenerressurser har styret vært opptatt av å knytte til at klubben skal knytte til seg 
spesialkompetanse. Fra og med januar 2025 har vi ansatt en ekspert på vekst og modning, som skal 
jobbe med trening i forkant av, og under puberteten. Han vil jobbe med å redusere skader, tillegg til 
å veilede spillere og trenere på hvordan man trener godt i perioder der spilleren opplever 
prestasjonsfall.  I 2025 vil vi også gjennomføre elementer fra et mentaltreningsprogram som 
iverksettes på A-laget.  

Sist, men ikke minst, er et robust utviklingsløp avhengig av at klubben jobber langsiktig både med økt 
rekruttering, særlig blant de aller yngste jentene, og at vi jobber med større kvalitet også i årskullene 
i barnefotballen slik at spillerne kommer inn i ungdomsfotballen med bedre grunnlag.   

Tydeligere rammer og retningslinjer i barne- og ungdomsfotballen 

Ved inngangen til perioden hadde Vålerenga Fotball mye god aktivitet med fotball i alle aldersklasser, 
på mange ulike nivå og rundt 250 engasjerte og dedikerte trenere og lagledere i aksjon. Klubben 
hadde vokst raskt og det var tydelige forskjeller mellom lagene når det gjaldt hvilke verdier, 
prinsipper og praktiske løsninger som lå til grunn for lagsdriften. Dette skapte, i økende grad, ulike 
konflikter mellom trenere, i foresatt-grupper og lagene imellom. Manglende felles praksis og 
retningslinjer vanskeliggjorde ting som opptak av nye barn, bytte av lag, hospitering og valg av 
kampplattform. Det kom inn spørsmål til administrasjonen som klubben strevde med å svare ut på en 
helhetlig måte og tok vekk tid fra løpende drift og det fotballfaglige.  

Det var derfor styrets analyse at det var viktig å ta noen grep rundt drift for å «ta igjen» veksten i 
aktivitet. Styret opplever at vi i løpet av perioden har fått på plass tydeligere rammeverk, noe som 
igjen gir bedre rom for sportslig utvikling – se mer om dette nedenfor. Overgangen fra autonome lag 
til sterkere klubbstyring har skapt behov for felles fora og prosesser som sikrer involvering og 
samhandling mellom trenere/lagledere og tillitsvalgte/administrasjon på en annen måte enn før. Her 
mangler vi fremdeles en sikker oppskrift på hvordan vi får det til på effektiv måte. Styret har dette 
som prioritet for den kommende perioden.  

I løpet av strategiperioden er sportsplanen oppdatert med tydeligere vekt på felles verdier og 
retningslinjer og rød i tråd i det fotballfaglige gjennom hele barne- og ungdomsløpet. På slutten av 
2024 faset vi inn fleridrett for de yngste, noe som har blitt svært populært. Bakgrunnen var at vi både 
ønsket å senke terskelen for å få barn, og kanskje særlig jenter, i fysisk aktivitet, samt legge 
grunnlaget for mer atletiske og skadefrie fotballspillere i fremtiden. Vi ser at fleridrett også kan være 
en lavterskel-inngang for foresatt-trenere. På ungdomssiden for gutter vil vi særlig trekke frem bedre 
oppfølging av trenere og bedre hospitering på tvers av alle nivå som positive utviklingstrekk. Vi 
opplever at det mindre usikkerhet rundt disse lagene og flere spillere får muligheten til å teste ut, og 
eventuelt ta neste nivå. I løpet av 2024 fikk vi også på plass en dedikert ressurs som organiserer 
elitesamlinger, fotballskoler, keepercamps og rekrutteringstiltak. Dette førte til bedre gjennomføring 
og høyere kvalitet på tiltakene.  

Internt og eksternt opplever vi at de største diskusjonene og uenighetene handler om overgangen fra 
lekbasert barnefotball til mer seriøs spillerutvikling i ungdomsårene. I den offentlige debatten har 
stemmer fra både fra grasrota og toppen i norsk fotball ment at leken og gleden må få større plass, 
også i ungdomsårene, og det pekes på frafall og utbrenthet blant unge spillere. Det diskuteres hvor 
mye barn og unge bør trene, når det er riktig å «spisse», om profesjonaliseringen av 
ungdomsidretten gjør den for dyr? Samtidig opplever de mest ambisiøse at den internasjonale 
konkurransen blir tøffere; spillerne blir bedre og bedre og utenlandske spillere har med seg en annen 
verktøykasse inn i seniorfotballen enn norske jenter og gutter. Både sportslige fora og styret i 
Vålerenga Fotball har diskutert disse problemstillingene gjennom perioden. Våre fagfolk mener at 



 
 

 

begge perspektivene er riktige. På den ene siden er slik at en spisset selektering rundt 12 år fører til 
at mange ungdommer ikke når potensialet sitt; selekteringene klarer i for liten grad å ta høyde for 
vekst og modningsproblematikk og virker selvforsterkende – de gode blir gode delvis fordi de blir 
selektert. I dag fører også nivåinndelingen i ungdomsfotballen til at vi splitter opp sosialt 
velfungerende lag/grupper i det ungene går inn i puberteten. Sist, men ikke minst opplever vi at 
kampen om plass på elitelagene fra 12 år skaper (unødig) press på barna allerede fra 8-10 års 
alderen. Blant annet føler mange behov for å delta på private initiativ og opplegg utenfor den 
organiserte idretten. Samtidig er det ikke tvil om at vi må øke kvaliteten på treningene for barn også 
under 12 år, både på jente- og guttesiden, hvis vi skal utvikle fotballspillere som har mulighet til å ta 
et internasjonalt nivå. 

Når vi ser inn i fremtida har styret vært bekymret for at de trekkene som observeres på tvers av 
norsk fotball med lavere idrettsglede, økt press på de yngste og økt bruk av dyre private 
treningsopplegg skal øke i årene som kommer. Vi har derfor ønsket å se på om vi gjøre ting på en ny 
måte. Kan vi klare å lage et opplegg som bevarer idrettsgleden lenger og samtidig har fokus på 
kvalitet lengre ned i årskullene? Et viktig ledd i en slik kvalitetsheving må være økt fokus på fysisk og 
mental robusthet, noe som gagner alle, uansett læringspotensial eller ambisjoner. For å sikre økt 
kompetanse ansatte vi derfor spesialkompetanse på vekst og modning som skal jobbe særskilt med 
hvordan vi trener jenter og gutter gjennom puberteten for å unngå frafall og skader på alle nivå (se 
også ovenfor). Videre igangsatte vi i starten av 2025 et prosjekt for å se på hvordan vi kan jobbe mer 
målrettet med tilpasset spillerutvikling for spillere i aldersgruppene 10-12 år gjennom overgang fra 
lag til kulltreninger. I prøveprosjektet består trenerkreftene både av foresatte trenere som har fulgt 
ungene over tid og av ansatte trenere som deltar på alle økter. Vi vet at dette prosjektet av noen har 
blitt oppfattet som tidlig spissing og av andre som en svekkelse av satsningen på de fremste. 
Intensjonen har vært både økt idrettsglede for alle og bedre kvalitet på treningene, men vi ser at 
endringene har ført til større usikkerhet enn vi forutså og vi burde brukt lenger tid på å forankre 
prosjektet og tanken bak.  

Sak om utdanningskompensasjon  

Som styret informerte om i årsmeldingen for 2022 og 2023, anket Vålerenga Fotball sommeren 2022 
en sak om manglende betaling av utdanningskompensasjon til idrettens voldgiftsdomstol (CAS). 
Saken dreier seg om en utenlandsk klubb som nekter å betale kompensasjon i forbindelse med 
inngåelse av profesjonell kontrakt med en 16 år gammel gutt som har spilt i Vålerenga. På grunn av 
sakens prinsipielle karakter har Norges Fotballforbund og Norsk Toppfotball bidratt til å dekke 
kostnadene i forbindelse med saken. Saken ble utsatt flere ganger og endelig dom kom i april 2024. 
Dommen befestet CAS sin tidligere avgjørelse og vi tapte dermed saken. Dette medførte ingen 
ytterligere kostnader, men vi måtte avskrive en fordring på 750 000 kroner – se økonomisk rapport.  

Baner og anlegg  

Hovedfokuset på bane- og anleggssiden har i perioden vært arbeidet med å utvikle Vallefeltet. Det 
ble i august 2022 satt ned et felles bane- og anleggsutvalg mellom Vålerenga kultur- og idrettspark og 
Vålerenga Fotball som blant annet fikk i oppgave å lede dette arbeidet.  
 
Oslo bystyre vedtok den 16. desember 2020 et overordnet planprogram for Hasle og Valle Hovin 
etter flere års arbeid med utredninger og høringer. Med utgangspunkt i planprogrammet har 
Bymiljøetaten (BYM) jobbet fram en helhetsplan for Valle Hovin-feltet i løpet av 2022 og 2023. 
Vålerenga Fotball har løpende gitt innspill i prosessen og vi er meget godt fornøyde med planens 
endelige form.  
 



 
 

 

Parallelt med at BYM har jobbet fram en helhetsplan for Valle Hovin-feltet, har Vålerenga Fotball 
engasjert Asplan Viak til å utarbeide en mulighetsstudie for deler av området (den idrettsrelaterte 
delen). Vålerenga Fotball ønsker å rive eksisterende klubbhus og bygge et nytt klubbhus. Videre 
ønsker Vålerenga Fotball å etablere en ny kunstgressbane i eksisterende gressbinge med tilhørende 
fasiliteter (flomlys, undervarme, tribune, innbytterbenker og speakertårn). Etter at planen var 
overlevert, ble det gjennomført et møte med Plan- og bygningsetaten. I møtet ble det klart at PBE 
ikke vil godkjenne at det bygges flere kunstgressbaner eller at det skal bygges et nytt klubbhus på 
Valle Hovin, med mindre det skjer en omregulering av området som i dag ligger på en såkalt grønn 
struktur. I etterkant av møtet med PBE gjennomførte vi i 2024 møter med så å si alle 
bystyregruppene i Oslo for å på politisk støtte til forslaget, noe som vi være avgjørende for å kunne 
gå videre med planene. I første omgang forsøkte vi å få planen vedlagt behovsplanen for idrett som 
ble behandlet i Bystyret i desember 2024. Til tross for positive tilbakemeldinger på selve planene fikk 
vi ikke flertall for at planen skulle vedlegges behovsplanen. Vi opplever likevel at det er lagt et solid 
grunnlag for videre politisk påvirkningsarbeid som nå må tas videre i 2025. Viktigst blir det kanskje å 
jobbe med høringen rundt den nye arealplanen for kommunen som vil komme i løpet av året.  

Samfunnsansvar og bærekraft  

For Vålerenga Fotball er det viktig at samfunnsansvar og bærekraftarbeidet er integrert i det daglige 
arbeidet. Kjernen i bærekraftsarbeidet vårt er like muligheter uavhengig av kjønn, etnisitet, 
funksjonsevne, legning eller økonomi. Vålerenga Fotball tar også ansvar for miljøet. Vi skal drifte 
aktiviteten vår på en forsvarlig måte og bidra til kunnskap og engasjement hos våre medlemmer, 
støttespillere og partnere. Vi har i 2024, som tidligere år, hatt særlig fokus på ordninger som gjør at 
alle får spille fotball uansett økonomi.  

Arrangement og publikumstall  

I 2024 vant vi, for syvende gang, NFFs pris som beste arrangør i Toppserien. Som tidligere får særlig 
våre frivillige mye skryt for profesjonell gjennomføring og høy servicegrad. Vi vil takke både våre 
frivillige og supportere for en fantastisk ramme rundt kampene. I 2024 opplevde vi økt 
tilstedeværelse og enda større engasjement fra supporterne, det setter vi stor pris på.  

I tillegg til 15 hjemmekamper i serie og cup, arrangerte Vålerenga Fotball tre Champions League 
kamper på Intility Arena. Vi vil rette en stor takk til frivillige, egne ansatte, Vålerenga Fotball Elite og 
Vålerenga Fotball Samfunn som alle bidro til at vi fikk tre flotte kampopplevelser. Også 
representantene fra UEFA var svært fornøyde med arrangementene.  

De siste årene har publikumstallene hatt en jevn, men forsiktig stigning. I 2022 var snittet på 522 
tilskuere fordelt på alle hjemmekampene våre, mens det tilsvarende tallet i 2023 var 560 tilskuere 
uten kvalifiseringskampene i Champions League. Gjennomsnittstallet på samtlige hjemmekamper i 
2023 endte på 926. I 2024 var tilsvarende tall 622 og 2 317 når man tar med alle kamper, noe som 
bekrefter at internasjonal motstand engasjerer.  

Økonomiarbeid, risikohåndtering, og finansiering  

Styret har i strategiperioden tatt et bevist valg om å investere i damelaget for å kunne høste på sikt. 
Fokuset har hele tiden vært å fortsette satsingen og målene satt i barne- og ungdomsfotballen som 
prioritet nummer en, og at underskudd/ nedjusterte markedsinntekter Damer A ikke skal påvirke 
barne- og ungdomsaktivitet.  



 
 

 

Styret har gjennom hele året fått presentert økonomistatus og underliggende risikoer, og har tatt 
avgjørelser ut fra dette. Vi har hatt god oversikt over sluttresultat tidlig på året, og styrt mot de 
resultatene som foreligger, da vi vet at oppsiden er mye større frem i tid.  

Vi er veldige fornøyde med at vi etter tre år med dyrtid og stor økonomisk usikkerhet har kommet 
styrket ut, sportslig og økonomisk. Som første klubb i Norden klarte vi for eksempel både å ta oss til 
gruppespill i Champions Leauge og vinne hjemlig serie i 2024. Det gir betydelige og sikre inntekter i 
2025 og vesentlig bedre muligheter for å realisere premiepenger i årets Europaspill.  

Ved inngangen til 2025 hadde vi fått på plass fler-årlige avtaler med de største næringslivspartnerne, 
Det gir trygghet. Samtidig frigjøres tid til oppfølging av eksisterende partnere og til å jobbe med nye 
konsepter og partnerskap. Vi jobber for eksempel allerede med nye partnere som kan komme inn fra 
2026 og fremover.  

Som ett ledd i å øke inntektene har styret satt i gang to prosjekter for å hente inn midler utover 
markedsinntektene for å finansiere satsningen på Damer A. Dette er midler og som kan bidra til å gi 
klubben økonomisk fleksibilitet over tid.  Dette arbeidet er ikke ferdigstilt per dags dato, og vi vil 
komme tilbake til dette når prosessene har kommet lenger. 

I løpet av den kommende tre-årsperioden forventer vi også en økning i inntekter fra spillersalg og vi 
jobber oss mot en spillerlogistikk som gjør at vi i større grad kan selge spillere uten samtidig å sette 
premiepengeinntekter på spill.  

Styret nedsatte i slutten av 2024 en egen arbeidsgruppe for å se på tiltak for å styrke 
publikumsveksten. Gruppa skal levere sin rapport til styret i mars 2025.  

Kioskdriften på Intility gir også overskudd og vi jobber, sammen med Vålerenga Fotball Elite, med å 
øke inntektene.   

På sport jobber vi veldig bevist på å la ambisjonsnivået styre strategiske valg samtidig som vi 
kontinuerlig jobber mot neste nivå. Vi tror det er en god oppskrift også for økonomiarbeidet; vi skal 
alltid ha et klart bilde av hvor vi må legge lista, samtidig som vi jobber for å ta neste skritt her og nå.  

Oppfølging av årsmøtevedtak om VAR 

Årsmøtet 2024 vedtok at «Vålerenga Fotball skal i alle sammenhenger, formelle som 
uformelle, ha et klart og tydelig standpunkt mot bruk av VAR i norsk fotball» Styret har 
fulgt opp vedtaket blant annet gjennom å foreslå at Toppfotball Kvinner skulle be NFF om å 
avstå fra bruk av VAR i kvinnens cupfinale 2024 og forslag om at medlemsmøtet i mars 
2025 støtter opp under avviklingen av VAR på Forbundstinget. Videre gikk styret ut med 
pressemelding for å støtte avviklingen av VAR sommeren 2024.  
 

Oppfølging av årsmøtevedtak om at «Vålerenga Fotball skal arbeide for at 
Norges Fotballforbund tar initiativ til å ekskludere Israel fra UEFA på grunn av sin 
krig mot Gaza» mv.  

Vålerenga Fotball oversendte vedtaket til Norges Fotballforbund i etterkant av årsmøtet. Norges 
Fotballforbund sin internasjonale strategi sier at NFF skal være aktive pådrivere for ansvarlige 
fotballorganisasjoner, men ikke drive alenegang eller boikotte nasjoner uten at de er en del av 
vedtatt politikk i UEFA og FIFA. Forbundet har støttet regjeringens krav om umiddelbar stans i 



 
 

 

angrepene på Gaza og sivilbefolkningen der. Forbundet har videre aktivt støttet at Palestina løfter en 
sak hvor det palestinske fotballforbundet krever Israel sanksjonert for blant annet å inkludere lag fra 
okkupert område i den israelske ligaen og er pådriver for at FIFA skal følge opp denne saken raskest 
mulig.  
 
Vålerenga Fotball vil samarbeide med NFF i forbindelse med den planlagte vennskapskampen mot 
det Palestinske kvinnelandslaget den 6. april 2025.  

Datterselskaper:  
Vålerenga kultur- og idrettspark AS og Vålerenga stadion AS 

Vålerenga Fotball eier 100% av stadionselskapene Vålerenga kultur- og idrettspark AS og Vålerenga 
stadion AS. Styret i Vålerenga Fotball beslutter styresammensetningen ved valg i 
generalforsamlingen. 

Begge datterselskapenes styrer har i 2024 bestått av:  

Åge Petter Christiansen (leder), Jimmy Munkvold, Anette Lona, Henriette Hillestad Thune og Jon Egil 
Strand. Daglig leder er Stig-Ove Sandnes.  

Årsregnskap 2024 
Det konsoliderte konsernregnskapet for Vålerenga kultur- og idrettspark AS og Vålerenga stadion AS 
for år 2024 viser et positivt årsresultat på kr. 9.245.577,- før skatt og kr. 7.209.350,- etter skatt. 
Tilsvarende årsresultat for 2023 var kr. 8.455.963,- før skatt og kr. 6.743.626,- etter skatt. 

Den konsoliderte egenkapitalen for konsernet Vålerenga kultur- og idrettspark AS og Vålerenga 
stadion AS er per 31.12.2024 var på kr. 81.412.908 mens egenkapitalen per 31.12.2023 var på kr. 
74.203.558 

Samlet bankinnskudd for stadionselskapene var per 31.12.24 kr. 29.910.256 (2023: kr. 25.976.629). 

Vålerenga kultur- og idrettspark AS hadde et positivt årsresultat i 2024 på kr. 2.248.145 før skatt og 
kr. 1.751.353 etter skatt. Vålerenga stadion AS hadde et positivt årsresultat i 2024 på kr. 6.997.432 
før skatt og kr. 5.457.997 etter skatt.  

Det er ingen betalbar skatt i 2024 for Vålerenga kultur- og idrettspark AS og Vålerenga stadion AS. 
Vålerenga kultur- og idrettspark AS har per 31.12.24 et akkumulert framførbart underskudd på kr. 
23.427.582. Utviklingen regnskapsmessig er i tråd med forutsetningene og langtidsbudsjettet som er 
utarbeidet av styret for stadionselskapene. 

Gjeld 
Vålerenga stadion AS er gjeldfri. 

Vålerenga kultur- og idrettspark AS har per 31.12.2024 et langsiktig lån hos Danske Bank med en 
restsaldo på kr. 347.670.000. Brorparten av lånet er rentesikret på 1,81% gjennom en swap-avtale 
med Danske Bank fram til oktober 2030. Bankens margin er per 31.12.2024 på 2%. 66,87 mill. kr. av 
totallånet er rentesikret på 3,435% gjennom en swap-avtale med Danske Bank fram til desember 
2026. 



 
 

 

VKIP drift AS 
Vålerenga kultur- og idrettspark AS har etablert VKIP drift AS som et driftsselskap. VKIP har avtale 
med Newsec Basale om drifts- og eiendomsforvaltning av fellesarealer og felles tekniske anlegg. VKIP 
drift AS krever inn felleskostnader fra leietakerne, og Newsec Basale fører et eget regnskap for dette.  

I 2024 krevde VKIP drift AS inn totalt kr. 14.108.469 i felleskostnader fra leietakerne (tilsvarende kr 
15.137.944 i 2023). Fra 1.1.2024 ble det innført en ordning med månedlig fakturering av strøm, 
fjernvarme samt vann og avløp. Dette har fungert veldig bra og leietakerne får nå en mye bedre 
oversikt over sitt løpende forbruk. Det er totalt bokført energikostnader i 2024 på kr. 4.769.662,47 

Reklamasjoner 
Reklamasjonstiden på 5 år er utløpt. HENT og Vålerenga kultur- og idrettspark AS har avholdt 53 
reklamasjonsmøter fra 2017 og fram til nå. Nærmere 200 enkeltsaker har vært utbedret. Det gjenstår 
per dato én reklamasjon som ikke er lukket, og HENT har utvidet foreldelsesfristen på denne saken 
som gjelder setningsskader. I tillegg er en del vannlekkasjer utbedret med forlenget reklamasjonstid.  

Framtidsutsikter 
Vålerenga kultur- og idrettspark AS og Vålerenga stadion AS har utleid alle sine arealer. 
Leieinntektene fra Aimo Park AS (Vålerenga P-hus) er omsetningsbasert og er variable. Øvrige 
leieinntekter er i hovedsak faste leieinntekter som årlig reguleres med KPI. I avtalen med Vålerenga 
Fotball AS er det fast grunnleie pluss variabel leie knyttet til kamper i NM-cupen og E-cupen. 

VKIP-styret har vedtatt strategier og langsiktige føringer innenfor følgende områder; 

- Strategiplan fram til 2027 
- Langtidsbudsjett fram til år 2047 
- Vedlikeholdsplan fram til år 2047 
- Risikoanalyse som gjennomføres hvert år 

VKIP-styret jobber med disse forutsetningene i sitt daglige arbeide. Både langtidsbudsjettet, 
vedlikeholdsplanen og risikoanalysen rulleres hvert år. 

I vedlikeholdsplanen fram til 2047 har styret tatt inn VKIPs ansvar for oppgraderinger på felles 
tekniske anlegg, investering i nytt kunstgress osv. som summerer seg til rundt 200 mill. kr. 

For VKIP-styret er det viktig å ha god forutsigbarhet i sitt arbeid. Som gårdeier kan det selvsagt dukke 
opp ekstraordinære og akutte forhold som må løses der og da.  

Både Vålerenga kultur- og idrettspark AS og Vålerenga stadion AS budsjetterer årlig med overskudd. 
Styret har som mål at selskapene samlet skal gå med minst 5 mill. kr. i overskudd hvert år. 

Selskapenes formål, i tråd med vedtektene, er å drifte, forvalte og utvikle Intility Arena. 

Dette innebærer at selskapene må 1) betale de løpende eierkostnadene hvert år, 2) betale renter og 
avdrag til Danske Bank og 3) spare penger til behov for framtidige oppgraderinger av tekniske anlegg.  

For 2025 planlegger VKIP å etablere et solcelleanlegg på taket til hovedtribunen. Estimert 
solproduksjon vil være rundt 600.000 kWh, noe som utgjør cirka 25% av vårt totale strømforbruk. 
VKIP har også inngått avtale med Eidsiva om å etablere et batteri på Intility Arena i 2025. Et batteri vil 
kunne ta ned toppene på strømforbruket under fotballkampene, samt at vi på kampene får et 
moderne nødstrømsaggregat. 

 



 
 

 

Likestilling og diskriminering 

Det var totalt 114 ansatte som mottok lønn i klubben i 2024, totalt 57 årsverk: 49 kvinner (26 heltid, 

23 deltid) og 65 menn (15 heltid, 50 deltid). 

For 2023 var antallet 90 ansatte som mottok lønn, totalt 47 årsverk: 41 kvinner (24 heltid, 

17 deltid) og 49 menn (16 heltid, 33 deltid). 

Styret 
Styret i 2024 har bestått av fire menn og tre kvinner samt to kvinner som vara. Styreleder er mann og 
nestleder er kvinne. 

Administrasjon 
o Daglig leder/Klubbdirektør: Kvinne (100% stilling) 

o Øvrige funksjoner sport og administrasjon: 8 menn og 3 kvinner (50-100% stilling) 

o Timelønnete administrative oppgaver: 8 menn og 11 kvinner (10-50% stilling) 

o Utviklingsleder jenter: Kvinne (100% stilling) 

o Bane- og anlegg: Mann (100% stilling) 

o Trenere: 45 menn, 7 kvinner (10-100% stilling) 

Kvinner A 
o Sportslig leder Kvinner A: Mann (100% stilling) 

o Administrativt ansvarlig: Mann (100% stilling) 

o Hovedtrenere og assistenter: 6 menn (10-100% stilling) 

o Spillere med profesjonell kontrakt: 23 kvinner (20-100% stilling) 

Foreldrepermisjon og sykefravær 

Antall uker foreldrepermisjon for kvinner: 25 uker mot 35 uker i 2023 

Antall uker foreldrepermisjon for menn: 0 uker mot 10 uker i 2023 

Sykefraværet i 2024 lå totalt på 6,5% mot 7,2% i 2023. 0,4% er korttidsfravær og 6,1% er 
langtidsfravær. Dette tallet inkluderer langtidsskadde spillere. 

Sykefraværet grunnet syke barn har vært lavt, og det er ikke registrert forskjeller i fravær basert på 
kjønn. Sykefraværet må ses som stabilt lavt i klubben.  

Det har i 2024 ikke vært noen arbeidsplassulykker som har medført person- eller materielle skader, 
utover skader som er påført spillere i kamp/trening. 

Arbeidsmiljøet i Vålerenga Fotball vurderes å være godt. Toppidrett betyr naturlig noe høyere risiko 
for skader og dermed sykemelding blant spillere.  

Arbeid med likestilling og mot diskriminering 
I Vålerenga Fotball vil vi at alle barn og unge som ønsker det skal ha mulighet til å spille for klubben, 
uavhengig av kjønn, etnisk bakgrunn, hudfarge, familiens inntekt eller seksuell legning. I 2024 har vi 



 
 

 

fortsatt arbeidet med støtte barn og ungdom som trenger hjelp med å betale treningsavgifter. 
Samtidig tilbyr vi dugnadsordninger for å få redusert avgifter for de som ønsker det.  

Vi er stolte over et fremgangsrikt kvinnelag og vi jobber kontinuerlig med å øke antallet jenter som 
deltar i fotballaktivitet og har etablert et spillerutviklingsprogram for jenter med ambisjoner om å bli 
profesjonelle utøvere. Vi har begge kjønn representert i styret, i administrasjonen, samt i trener- og 
støtteapparatene våre.  

Det finnes en beredskapsplan for forebygging og avdekking av seksuelle overgrep og seksuell 
trakassering mot barn publisert på hjemmesiden. Det er vanskelige, men viktige temaer vi som klubb 
må holde oss oppdaterte rundt. 

Påvirkning av ytre miljø 
Klubben anses ikke å drive virksomhet som forurenser det ytre miljø.  

Håndtering av granulater gjøres i henhold til krav fra myndighetene og Oslo kommune. Kravene har 
de siste årene blitt innskjerpet og kommer til å bli enda strengere i årene som kommer. Fra 2023 ble 
det et krav om at snø som inneholder granulat plasseres på fast underlag, noe det ble gjort en større 
jobb med i 2022. Det pågår også mange forskningsprosjekter i Norge og Europa for å finne erstatning 
til bilgummigranulat. Her er det flere interessante muligheter, men prosjektene har ikke konkludert 
med anbefalinger. 

Styrearbeidet 

Følgende styret ble valgt på årsmøtet i mars 2024      

• Styreleder Jimmy Munkvold    
• Nestleder Gro Anita Midtgaard   
• Styremedlem Runar Kvernen    
• Styremedlem Hilde Eriksen Opland  
• Styremedlem Ellen Wang 
• Styremedlem Tom Tveråen 
• Styremedlem Henrik Grendsen 

• Varamedlem Line Myromslien  
• Varamedlem Lauga Oskarsdottir  

 

Henrik Grendsen trådte ut av styret fra og med januar 2025 etter å ha tiltrådt en stilling i 
administrasjonen 01.01.2025. Line Myromslien gikk da inn som ordinært styremedlem.  

 
Styret konstituerte selv følgende arbeidsutvalg:   

Jimmy Munkvold, leder 
Gro Anita Midtgaard, nestleder 
Runar Kvernen, medlem 

Styreleder Jimmy Munkvold har vært styrets fokuspunkt for Vålerenga Kultur- og Idrettspark (VKIP) 
og har representert Vålerenga Fotball i styrene i Vålerenga Kultur og Idrettspark og Vålerenga 
Stadion AS. Munkvold har også hatt ansvar for utviklingen for Vallefeltet på vegne av styret.  



 
 

 

Styremedlemmene Runar Kvernen og Ellen Wang har vært styrets fokuspunkt for Toppfotball Kvinner 
og spørsmål knyttet til utviklingen av norsk kvinnefotball.  

Styremedlemmene Runar Kvernen og Tom Tveråen har vært fokuspunkt for styrets arbeid med 
Hovinbyen fotballforum.  

Styret har videre nedsatt arbeidsgrupper som har jobbet med ulike prosjekter og problemstillinger 
gjennom året.   

Det ble i 2024 avviklet 12 styremøter. Klubbens styre behandlet 101 saker. 

Representasjon 
Styremedlemmer og administrasjonen har deltatt på representasjonsoppgaver i løpet av året, bl.a. i      

- Norges Fotballforbunds ordinære forbundsting. 
- Kretsting Norges Fotballforbund Oslo  
- Styret i Idrettens Samarbeidsutvalg i Bydel Gamle Oslo   
- Styret i Vålerenga Idrettsforening 
- Årsmøte og medlemsmøter Toppfotball Kvinner 
- Styret i VKIP AS og Vålerenga Stadion AS 

I tillegg har klubben vært representert i ledermøter og daglig leder-møter i regi av Oslo Fotballkrets og 
Oslo Idrettskrets, både fra styret og administrasjonen.  

Forsikring for styrets medlemmer og daglig leder 

Det er tegnet forsikring for styrets medlemmer og daglig leder for deres mulige ansvar overfor 
foretaket. 

Etiske retningslinjer, åpenhetsloven og aktsomhetsvurderinger 

Redegjørelsen rundt klubbens etiske retningslinjer, åpenhetsloven og aktsomhetsvurderinger gjøres 
tilgjengelig på virksomhetens nettsider, https://klubb.valerenga-fotball.no og skal oppdateres og 
offentliggjøres innen 30. juni hvert år og ellers ved vesentlige endringer i selskapets 
risikovurderinger. 
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Betalende aktive medlemmer fordelt på barn, ungdom og voksne 2024 

 

*antall registrerte futsalspillere i fiks, som er medlemmer i Vålerenga Fotball 

 

2023 – Til sammenligning 

Betalende medlemmer i hele klubben  
M 0-5 M 6-12 M 13-19 M 20-25 M 26+ F 0-5 F 6-12 F 13-19 F 20-25 F 26+ Total 

73 586 370 52 515 19 150 112 19 144 2040 

Betalende medlemmer i Fotball  
M 0-5 M 6-12 M 13-19 M 20-25 M 26+ F 0-5 F 6-12 F 13-19 F 20-25 F 26+ Total 

72 581 369 32 116 19 150 111 17 34 1521 

Betalende medlemmer i Futsal  
M 0-5 M 6-12 M 13-19 M 20-25 M 26+ F 0-5 F 6-12 F 13-19 F 20-25 F 26+ Total 

0 0 0 9 11 0 0 0 0 0 20+ 
202* 

*antall registrerte futsalspillere i fiks, som er medlemmer i Vålerenga Fotball 

 

  

Betalende medlemmer i hele klubben  
M 0-5 M 6-12 M 13-19 M 20-25 M 26+ F 0-5 F 6-12 F 13-19 F 20-25 F 26+ Total 

68 625 447 60 562 10 137 176 48 170 2303 

Betalende medlemmer i Fotball  
M 0-5 M 6-12 M 13-19 M 20-25 M 26+ F 0-5 F 6-12 F 13-19 F 20-25 F 26+ Total 

68 621 445 38 124 10 137 172 40 40 1695 

Betalende medlemmer i Futsal  
M 0-5 M 6-12 M 13-19 M 20-25 M 26+ F 0-5 F 6-12 F 13-19 F 20-25 F 26+ Total 

0 0 0 4 10 0 0 0 0 0 14+ 259 



 
 

 

Styrets økonomiske beretning 

Regnskapet reflekterer det strategiske ambisjonsnivået for Kvinner A, samt satsning på økt 
kompetanse i barne- og ungdomsavdelingen, særlig på jentesiden. Styret har gjennom hele 
strategiperioden ment at det er riktig å strekke seg langt for å kunne realisere sportslige ambisjoner 
på toppidrettsnivå, samtidig som vi ivaretar og videreutvikler aktivitetsnivået i barn- og 
ungdomsfotballen. Oppsiden med å stå i denne risikoprofilen er muligheten for stor gevinst. Målet 
med satsningen i 2024 var å befeste A-lagets posisjon i Norge og posisjonere oss for å kunne løfte oss 
til et nytt internasjonalt nivå, noe som ble oppnådd gjennom gull i både serie og norgesmesterskap, 
samt kvalifisering til gruppespill i Champions League. Vi ser at dette også gjør at A-lagets andel av 
klubbens totale inntekter øker og andelen av kostnadene synker.   

Årsresultatet for 2024, viser et underskudd på 1 350 000. Totalt kom det inn 68.2 MNOK, mens 
kostandene utgjorde 69.5 MNOK. Det er henholdsvis 8.2 og 5.4 MNOK høyere enn i 2023. 
Årsresultatet trekkes ned av tap på fordring tilsvarende kr 750 000 (utdanningskompensasjon fra 
Club Brügge) og treningsavgifter og medlemsinntekter på i overkant av 750 000 som ble bokført i 
2023. Ser man bort fra disse to postene lander regnskapet omtrent på budsjett, altså akkurat i 
balanse.   

Som i 2023 er det relativt store endringer gjennom året. Markedsinntekter er den største 
minusposten på inntektssiden sett i forhold til det opprinnelige budsjettet. Lavere inntekter fra 
billettsalg i Toppserien og fotballskoler trekker også ned. De tre gruppespillskampene i Champions 
League genererte mer i billettinntekter enn det samlede salget for Toppseriesesongen. Dette 
illustrerer hvor betydelig inntektsveksten i Champions League kan være. Inntekter fra tiltak fra det 
offentlige til klubber i områder med levekårsutfordringer, spillersalg og utdanningskompensasjon og 
ulike former for prestasjonsbonuser (FIFA, Champions League, Toppserien og Norgesmesterskapet) 
trekker opp. Vi hadde ikke budsjettert med gruppespill i Champions League og dette øker både 
inntekter og utgifter betydelig. Nettoresultatet fra gruppespillet ligger på omtrent 1.5 millioner 
kroner (reisestøtten fra UEFA er enda ikke fastsatt).    

Resultatet i strategiperioden ser slik ut:   

• 2022: - 4.4 (omtrent som budsjettert)  

• 2023: - 4.0 (svikt i markedsinntektene)  

• 2024: - 1.3 (omtrent som budsjettert)  

Nærmere om økonomisk vekst i kvinnefotballen. 
Sett under ett, er veksten i Europa jevn, og det er kun enkelte land/lag som opplever eksplosiv vekst. 
Premiepengene i Champions League er økende, men økningen går saktere enn forventet. Mye på 
grunn av den økonomiske verdenssituasjonen. UEFA forventer at veksten vil tilta fra 2027. Fordeling 
av midler fra medieavtalen og støtteordninger fra NFF/TFK er stabile og vil ligge på omtrent samme 
nivå så lenge nåværende medieavtale er gjeldende (til og med 2027). Sponsormarkedet i Norge er i 
ferd med å normalisere seg etter den økonomiske krisen som fulgte pandemien.  

Nivået på avtalene har økt signifikant, men ligger fremdeles relativt lavt og veksten kan i større grad 
karakteriseres som jevn enn rask. Publikumstallene går forsiktig oppover, men heller ikke her er 
veksten stor. Oppsummert så er risikobildet fallende. Det er likevel ikke tvil om at finansiering vil 
være en utfordring også i årene som kommer, og vi må være svært gode til å planlegge både 



 
 

 

kortsiktig og langsiktig hvis vi skal løfte Vålerenga til å bli en Champions League-klubb (se også 
avsnittet om økonomiarbeid ovenfor).  

Datterselskapene 
Styret i VKIP AS og Vålerenga Stadion AS har oversendt årsregnskap. 

Det er fra styret i datterselskapene bekreftet at de økonomiske utsiktene, både med hensyn til 
likviditet og resultater, er innenfor forsvarlige rammer.  

I regnskapsrapporteringen vil klubbens eget regnskap for 2024, datterselskapenes regnskaper og det 
konsoliderte proformaregnskapet framgå.  

Forskning og utvikling 
Klubben og øvrige konsernselskaper har i løpet av 2024 ikke hatt kostnader til forskning og utvikling. 

Kredittrisiko 
Inntekter fra næringsliv, fotballskoler og lignende tiltak krever fortsatt oppmerksomhet i tiden som 
kommer.  

Klubben har ingen langsiktig gjeld og ingen kassekredittavtale. 

Risiko for at motparter ikke har økonomisk evne til å oppfylle sine forpliktelser anses relativt lav da 
det historisk sett har vært lave tap på fordringer, da med unntak av årets tap i idrettens skilledomstol 
CAS.  

Likviditetsrisiko 
Likviditeten i klubb og på konsernnivå er på et relativt stabilt nivå i 2024, og vurderes som 
tilstrekkelig for fortsatt drift.  

Forslag til vedtak 
Årsmøtet godkjenner styrets beretning (årsrapporten) for 2024.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

9. Klubben årsregnskap 
Proforma konsernregnskapet oversendes til informasjon, og besluttes ikke av årsmøtet. 

Vålerenga Fotball 
 

Klubben fortsetter å øke i omsetning i Vålerenga Fotball, som ender på 68,1mnok i 2024 mot 59,9 
MNOK mot 2023. 

Driftsresultatet er kr. -1 351 577 mot kr. -4.153.806 i 2023. 

Årsunderskuddet ble kr. -1 258 626 mot kr. -3.996.281 i 2023. 

Klubbens egenkapital er positiv. 

Det er foretatt normale avskrivninger for perioden. 

Likviditeten i klubben er tilfredsstillende. Likviditetsbeholdningen var MNOK 7,1 pr 31.12.2024.  

Vålerenga Fotball proforma konsern 
 

Omsetningen i konsernet ble MNOK 126,8 som er en økning fra MNOK 119,4 fra 2023.  

Årsoverskudd etter skatt ble MNOK 5,9 mot MNOK 2,7 i 2023.  

Konsernets egenkapital er positiv. Styret vil fortsette arbeidet med å styrke den finansielle 
situasjonen i konsernet. 

Likviditeten på konsernnivå er akseptabel, og det jobbes med å styrke det ytterligere.  

Årsresultat og disponeringer 

Vålerenga Fotball 
 

Styret anbefaler følgende disponering av årsresultatet i Vålerenga Fotball: 

Årsunderskudd                                      -1.358.626 
Overføringer:    
Bane- og anleggsfond     
Overføring til annen egenkapital -1.358.626 
Sum overføringer                                   -1.358.626 

Klubbens egenkapital pr 31.12.2024 er: 

Innskutt egenkapital   0 
Sum innskutt egenkapital  0 
Opptjent egenkapital   72.033.478 
Bane- og anleggsfond   1.000.000 
Sum egenkapital   73.033.478 

  



 
 

 

Forutsetninger for fortsatt drift 

Styret mener årsregnskapet og medfølgende noter og kontantstrømanalyse gir et rettvisende bilde 
av bokførte eiendeler og gjeld, den finansielle stilling og resultatet for Vålerenga Fotball. Det legges 
til grunn at man for 2025 har vedtatt et budsjett i pluss. Styret bekrefter at forutsetningen om 
fortsatt drift er lagt til grunn ved utarbeidelsen av regnskapet. 

FLD-rapport 

Denne «finansielle lisensdokumentasjonen» (FLD-rapporten) er det som danner grunnlaget for 
Vålerenga Fotballs klubblisensrapportering til Norges Fotballforbund. Jamfør Norges Fotballforbunds 
klubblisensreglement skal Vålerenga Fotball levere regnskap to ganger hvert år. Fristen for å levere 
årsmøtegodkjent regnskap per 31.12.2024, er satt til 15.03.2025. Klubben skal levere denne 
Finansielle Lisens Dokumentasjonen (FLD-rapporten) til NFFs Klubblisensnemnd. Klubben har siste tre 
ganger rapportert slik at klubben er i grønn sone hvilket betyr høyeste nivå. 

Styrets forslag til vedtak 

Årsmøtet godkjenner beretningen for 2024, og beslutter at underskuddet for klubben på kr -
1.358.626,- tas egenkapital. 

 



 
 

 

 
 
 
 



 
 

 

 

 
 

 

 



 
 

 

 

 



 
 

 

 



 
 

 

 
 

 



 
 

 

 
  



 
 

 

 
 

 



 
 

 

 
 

 



 
 

 

 
 

 



 
 

 

Proforma Konsern – Vålerenga Fotball 

 



 
 

 

 



 
 

 

 
 

 



 
 

 

 
 



 
 

 

 
 
 

 

 

 

 



 
 

 

Fullstendighetserklæring 

 
 



 
 

 

 
 

 
 



 
 

 

 

 



 
 

 

Økonomisk beretning er enstemmig vedtatt i styremøte februar 2025 – sak 15/25 

 

 

 



 
 

 

Revisors beretning 
 

 



 
 

 

 

  



 
 

 

 

 

 



 
 

 

Kontrollutvalgets beretning  

 



 
 

 

 
 



 
 

 

  



 
 

 

 

10. Innkomne forslag og saker 

10.1 VAR  

Forslagsstillere: Terje Bakkerud 

Forslag til vedtak: Vålerenga Fotball skal jobbe mot at VAR innføres i Toppserien  

Styrets innstilling: 

 Styret støtter intensjonen i forslaget og mener det fanges opp av det bredere formulerte VAR-vedtaket 
fra årsmøtet 2024: «Vålerenga Fotball skal i alle sammenhenger, formelle som uformelle, ha et klart 
og tydelig standpunkt mot bruk av VAR i norsk fotball» Styret foreslår derfor at årsmøtet ikke 
realitetsbehandler forslaget.  

10.2 Vålerenga Fotball tar fullt eierskap til jentefotballen på ungdomstrinnet. 

Forslagsstillere: Ane Dahl Torp, Sjur Miljeteig, Siri Ann Lorentzen, Sonena Kayani Rahber, Merete     
Høberg, Stine Andreassen Nyheim  

Forslag til vedtak: Vålerenga Fotball tar fullt eierskap til jentesatsingen og skal ha egne jentelag på alle 
alderstrinn og nivåer, som spiller i Vålerenga-drakt og under Vålerengas navn og logo. Målet om flest 
mulig lengst mulig opprettholdes, men sammenslåingen med Hasle Løren jamfør dagens avtale og 
praksis avsluttes. 

Bakgrunn:  

Vålerenga Fotball har landets beste damelag, og er en av landets aller sterkeste merkevarer innen 
fotball. Klubbens stolthet krever at klubben har jentelag i alle aldersgrupper, som spiller i Vålerenga-
drakt og under Vålerenga-navnet. Slik er det ikke nå.  

I 2023 inngikk Vålerenga Fotball en omfattende samarbeidsavtale med Hasle/Løren med en 
sammenslåing av klubbenes jentelag fra J13 og opp. En treårig avtale hvor man nå i 2025 er i år to, men 
i henhold til avtalen kan den avsluttes tidligere hvis en av partene ønsker det. 

Vålerenga-identitet og -merkevare ødelegges når spillere som har sin identitet knyttet til klubben blir 
pålagt å spille for en annen klubb, av og til i H/L-drakter og av og til i VIF-drakter. Noen ganger under 
Hasle/Lørens navn, og noen ganger under VIF/H-L.  

Sammenslåing med Hasle/Løren av alle jentelagene i ungdomsfotballen har blitt videreført i 2025 hvor 
det er utvidet til J2012, som er første årskull hvor Vålerenga har et selvstendig lag før sammenslåingen, 
uten at en tydelig plan eller rammebetingelser er på plass, og uten at Vålerenga har full kontroll.  

For 2012-kullet er treninger, differensieringsgrupper og kamper organisert av Hasle/Løren i henhold til 
HLs retningslinjer. Vålerenga har få eller ingen trenere på felt og dermed liten påvirkningsmulighet og 
gjennomslagskraft. H/L har hovedtrener som beslutter differensierings-grupper etter H/Ls kultur og 
prinsipper. H/L har meldt opp lag i 2012-serien under navnet «Hasle Løren».  



 
 

 

Sammenslåingen ble av klubbledelsen i VIF presentert som en mulighet for bedre tilrettelegging og 
hvor det ble lovet økt fokus på individuell utvikling og bedre treningshverdag, noe som er langt fra 
dagens virkelighet.  

Vålerengas egen vilje og evne til å drive spillerutvikling på jentesiden fremstår i realiteten som svak i ny 
modell.  

Vålerenga Fotball v/administrasjonen har gjentatte ganger kommet med lovnader som har blitt brutt, 
og det understrekes at vi nå er forbi punktet for nye lovnader.  

Det understrekes at det er positivt om man under nye vilkår kan ha et nært og tett samarbeid med 
Hasle Løren, men som ikke omfatter sammenslåing.  

Styrets innstilling:  

Forslaget avvises. Samarbeidet med Hasle-Løren sikrer et sterkere og differensiert tilbud til jentespillere 
i ungdomsfotballen både i Vålerenga og Hasle-Løren. Slike samarbeid er vanlige i norsk fotball og skal 
bidra til bedre tilbud og spillerutvikling på jentesida til tross for at antallet jenter som spiller fotball er 
relativt lavt. En avslutting av samarbeidet innebærer betydelig risiko for mye av aktiviteten i 
ungdomsfotballen på jentesida. Se også forslag 10.5 

10.3 Vålerenga Fotball oppretter satsnings-/elitelag for jenter.   

Forslagsstillere: Ane Dahl Torp, Sjur Miljeteig, Siri Ann Lorentzen, Sonena Kayani Rahber, Merete     
Høberg, Stine Andreassen Nyheim  

Forslag til vedtak: Vålerenga Fotball oppretter satsnings-/elitelag for jenter fra 13 år og oppover, med 
målsetting om å være Norges fremste tiltrekke seg og utvikle de beste jentespillerne.   

Begrunnelse:  

Vålerenga har en av Norges sterkeste fotball-merkevarer, Norges fremste damelag og bør ha ambisjon 
om å tiltrekke seg og utvikle de beste spillerne på jentesiden, for å kunne rekruttere egne spillere til A-
lag damer.  

- I 2023 annonserte Vålerenga en storsatsning på jentefotball med opprettelsen av J12/J13 og J15 
Elitelag. Denne satsningen har tiltrukket seg ivrige talenter i 2024.  

- Vålerenga Fotball ga imidlertid overraskende opp egen jentesatsning Elite J13 og J15 etter bare ett år  

- Vålerengas egen vilje og evne til å drive spillerutvikling på jentesiden fremstår i realiteten som svak, 
og langt fra vidløftige ambisjoner, som f.eks. beskrevet i Vålerengas Sportsplan 2024-2026, sist 
oppdatert 25. jan 2024: https://klubb.valerenga-fotball.no/klubbhandbok/kap-6-sportsplan-og-
sportsligeretningslinjer/  

- Jentefotballen i VIF har i realiteten ikke har like mye fokus som i andre sammenlignbare klubber, f.eks. 
Stabæk: https://www.stabak.no/nyheter/stabaekfotball-styrker-jenteakademiet og Kolbotn: 
https://kolbotnkvinnefotball.no/nyheter/ny-fotball-hverdag-for-kolbotn-fra-2025  

Styrets innstilling:  

Forslaget avvises. Vålerenga Fotball har per i dag ambisjon om at utviklingsløpet på jentesiden skal 
utvikle spillere på Champions League-nivå og har selekterte lag i ungdomsfotballen. Når styret likevel 
innstiller på å avvise forslaget er det fordi vi oppfatter at forslagstiller ønsker at klubben skal 

https://www.stabak.no/nyheter/stabaekfotball-styrker-jenteakademiet
https://kolbotnkvinnefotball.no/nyheter/ny-fotball-hverdag-for-kolbotn-fra-2025


 
 

 

årsmøtefeste hvilke lag som skal ligge i utviklingsstrukturen. Det tror vi er uklokt og gir lite rom for å 
gjøre valg til beste for spillerutviklingen. Styret viser ellers til styrets beretning.  

10.4 Forslag om kartlegging av behovet for å endre shortsfarge  

Forslagsstillere: Solveig Skaugvoll Foss, Line Moseng og Eira Ryste 

Forslag til vedtak: Årsmøtet ber styret arbeide for en kartlegging av behovet og se på mulighetene for 
å bruke annet enn hvite shortser i forbindelse med kamp.  

Begrunnelse:  

I dag spiller en stor majoritet av Vålerengens Idrettsforenings lag i hvite shortser. Det har vært flere 
saker i media i de seneste årene om at det å spille med hvit shorts er noe mange synes er ubehagelig. 
Så sent som i november 2023 kunngjorde det Danske Fotballforbundet (DBU) at de går bort i fra å spille 
i hvite shortser av hensyn til kvinnelandslaget etter at flere av spillerne uttrykte en frykt for å blø 
gjennom de hvite shortsene hvis de har menstruasjon i forbindelse med kamp. 

Vi mener Vålerenga Fotball som en foregangsklubb på inkludering og likestilling, bør ta dette på alvor 
og lage en konkret plan på hvordan dette best mulig skal kunne løses. Etter vårt syn trengs det ikke en 
vedtektsendring for at dette skal komme på plass. I loven til Vålerengens Idrettsforening står det 
følgende om drakt sammensetning:  

Foreningen har eierskap og det overordnede ansvaret for overvåking og utvikling av merkevaren 
Vålerengens Idrettsforening og logoens utforming. Foreningen skal holde oversikt og orden på 
kontrakter og retningslinjer knyttet til dette. Foreningens farger er blått, hvitt og rødt. Foreningens logo 
er en ellipse med Idrettsforeningens initialer VIF der forholdet mellom storakse og lilleakse er 1,72. 
Foreningens farger og logo skal benyttes på klubbenes hjemme- og reservedrakter. Hovedfargen på 
klubbenes hjemmedrakter skal være blå. Foreningens hovedstyre kan etter søknad dispensere for 
fargene på reservedraktene. 

En studie av Alex Krumer ved Høyskolen i Molde som ble publisert september 2023, viser at kvinnelag 
som spiller i hvit shorts vinner færre kamper enn lag med annen shorts-farge. Denne studien så også 
på herrelag, der var det ingen sammenheng mellom farge på shorts og resultat.  

Tilbakemeldinger fra spillere i ungdomsavdelingen viser en indikasjon på et ønske om å ha muligheten 
til å velge bort hvit shorts til fordel for en annen farge (fortrinnsvis kongeblå shorts).  

Gjennomgående argumenter var at shortsene ble gjennomsiktige i regn og en frykt for å blø igjennom 
ved menstruasjon. Spillerne føler på et sterkt ubehag på kamper der det regner og det meldes at det 
har en påvirkning på de sportslige prestasjonene. En av spillerne nevnte spesifikt hendelser under Dana 
cup sommeren 2023 der det var svært ukomfortabelt å gå med hvit shorts. Dette var etter kraftige 
regnvær der jentene måtte gå gjennom hovedområdet i Hjørring for å komme seg til oppholdsstedet 
med gjennomsiktige shortser. I ettertid har hendelsene satt seg som et negativt minne hos en del av 
spillerne.  

I likhet med regn ble menstruasjon nevnt som en faktor som negativt påvirket de sportslige 
prestasjonene, og at dette ble forsterket i situasjoner der de måtte bruke hvite shortser. Det ble nevnt 
at ubehaget var mindre i treningssituasjoner der de hadde shortser med andre farger enn hvit. For 
eksempel, mørkeblå Adidas treningsshorts. De beskriver en bekymring for å blø igjennom ved kamp. I 
noen tilfeller har de vært nødt til å bytte ut tidlig i kamp på grunn av frykten for å blø igjennom de hvite 
shortsene og at dette skal synes for publikum, samt motspillere.  

https://www.aftenposten.no/sport/fotball/i/nQeb15/danmarks-fotballkvinner-dropper-hvite-shortser-redd-for-aa-bloe-gjennom
https://www.researchgate.net/publication/374447620_On_the_cost_of_wearing_white_shorts_in_women's_sport


 
 

 

Vi mener dette er noe styret og årsmøtet i Vålerenga Fotball bør ta på alvor. Samtidig har vi en forståelse 
for at det er en over 100 år lang historie i Vålerenga med å bruke hvite shortser, derfor ønsker vi at 
årsmøtet ber styret om at i det kommende året å utrede mulighetene til å spille i annen shortsfarge. 

Styrets innstilling: 

Styret støtter forslaget og ber årsmøtet oversende saken til det nye styret.  

10.5 Vålerenga Fotball skal alltid spille under Vålerengas Fotballs navn og logo 
mv  

Forslagsstiller: Sebastian Hytten 

Forslag til vedtak: Vålerenga fotball skal alltid spille under Vålerenga Fotballs navn og logo og i 
Vålerengadrakt 

Bakgrunn 

For jentelag 12 år og oppover har Vålerenga Fotball inngått en tidsbegrenset samarbeidsavtale med 
Hasle/Løren. Lagene spiller under forskjellige navn og med en blanding av Vålerenga- og H/L-
drakter.  Norges fremste dameklubb bør greie å rekruttere egne spillere på aldersbestemte nivåer.  

Det er umulig for supportere og spillere å synge Vålerengasanger når det spilles i H/L-drakter. En viktig 
del av Vålerengas merkevare og sjel ligger i navn, logo og drakta. 

Styrets innstilling: 

Forslaget avvises. Samarbeidet med Hasle-Løren sikrer et sterkere og differensiert tilbud til jentespillere 
i ungdomsfotballen både i Vålerenga og Hasle-Løren. Slike samarbeid er vanlige i norsk fotball og skal 
bidra til bedre tilbud og spillerutvikling på jentesida til tross for at antallet jenter som spiller fotball er 
relativt lavt. En avslutting av samarbeidet innebærer betydelig risiko for mye av aktiviteten i 
ungdomsfotballen på jentesida. (se også forslag 10.2) 

10.6 Vålerenga Fotball skal ha som ambisjon om å være Norges fremste på 
utvikling av talenter både på gutte- og jentesiden 

Forslagsstiller: Sebastian Hytten 

Forslag til vedtak: Vålerenga Fotball skal ha som ambisjon om å være blant Norges fremste på 
utvikling av talenter på både gutte- og jentesiden.  

Klubben gjennomfører ikke flere endringer før styret legger frem et forslag til sportsplan for barne-
/ungdomsfotballen med faste lagstrenere for satsing, individuell utvikling og bredde som samtidig 
ivaretar spillere som behøver trygghet. Planen skal besluttes av et ekstraordinært eller ordinært 
årsmøte. For satsingslag fra 12 år på guttesiden skal modellen utarbeides i samarbeid med Vålerenga 
Fotball Elite for å sikre et helhetlig løp. 

 

 

 

 



 
 

 

Bakgrunn  

Vålerenga har samlet sett frem til nå vært en av Norges aller fremste på NTFs akademiklassifisering. 
Dette er viktig for å utvikle egne spillere og for å tiltrekke seg de beste spillerne i regionen. Dette er 
oppnådd samtidig som bredden er ivaretatt med base, rekrutt og satsingslag.  

Mer enn halvparten av satsing på talenter for gutter ligger i Vålerenga Fotball og hele jentesatsingen. 
Vålerenga Fotball planlegger å innføre en omfattende endring for både barnefotballen og for 
ungdomsavdelingen som innebærer at ingen skal ha en fast trener. Dette er uheldig for både de som 
er trygghetssøkende og for de som ønsker å satse. Vålerenga Fotball har fra 2025 tatt bort satsingslag 
for gutter 12 år og jenter 12 år. Dette til tross for at NFF Landslagskolen med sonelag starter året man 
fyller 12 år. Konkurransen i Oslofotballen har endret seg betydelig de siste 1-2 årene. Særlig på 
guttesiden er det nå 5-6 alternative klubber i nasjonal serie å velge mellom for de fremste talentene. 
Det dårlige samarbeidsklimaet mellom Vålerenga Fotball og Vålerenga Fotball Elite vekker også stor 
bekymring. 

Styrets innstilling: 

Forslaget avvises. Vålerenga Fotball har per i dag ambisjon om at utviklingsløpet både på jente- og 
guttesiden skal utvikle spillere på Champions League-nivå, og dermed være ledene i Norge på 
spillerutvikling. Styret deler forslagsstillers vurdering at spillerutviklingsarbeidet må ta nye skritt for å 
henge med i utviklingen både nasjonalt og internasjonalt. Vi har derfor tatt grep for å styrke kvaliteten 
på treningene også i de yngre årsklassene og få inn et bredere perspektiv som inkluderer vekst og 
modning, fysisk trening, mentalitet og skadeforebyggende arbeid, i tillegg til fotballtreningen som skal 
påvirke spillerne teknisk og taktisk. Styret opplever at vi har hatt en god dialog med Vålerenga Fotball 
Elite om at felles mål rundt å styrke utviklingsarbeidet på guttesiden - og jentesiden, samt bygge gode 
relasjoner til klubber og spillere i Oslo. Vi skal sammen se på hvordan vi kan videreutvikle dette i 2025.  

Til tross for at vi opplever at styret og forslagsstiller har samme ambisjon for arbeidet med 
spillerutvikling innstiller styret på å avvise forslaget fordi det er uklart hva som konkret ønskes oppnådd.   
Vålerenga ansetter i dag trenere enten på ettårs, toårs eller treårskontrakter på lag og kull i 
ungdomsfotballen. Sportslige ledere er fast ansatt. Barnefotballen drives av frivillige foresatt-trenere. I 
årskullene 10-12 år har vi, i 2025, et prøveprosjekt som handler om å skape en tryggere overgang 
mellom barne- og ungdomsfotballen, samt styrke kvaliteten på treningene ved at ansatte trenere deltar 
sammen med foresatte på feltet på hver økt og med særlig vekt på tilrettelagt trening for aldergruppen.  
For å få til dette går vi gradvis over fra lagstreninger til kulltreninger for disse årskullene.  

11. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift  
Styrets forslag til vedtak: Medlemskontingenten for 2026 er kroner 400. Kontingent for trenere og 
lagleder skal ligge på det minste nivået som er tillatt.  

Styret får i mandat å fastsette medlems- og treningsavgift for 2025. Størrelsen på treningsavgiften 
varierer med alder og satsningsnivå. Avgiftene justeres normalt i tråd med konsumprisindeksen.  

På elitelag skal treningsavgiften som hovedregel inkluderer alle planlagte cuper og tiltak som 
spillerne deltar på.  

Styrets begrunnelse: Styret vurderer at prisene bør justeres i tråd med konsumprisindeksen for å 
unngå jevn stigning i tråd med kostnadsutviklingen i samfunnet for øvrig. Unntaket er medlemskap 
for trenere og lagledere. Det er rimelig at de som yter stor frivillig innsats betaler minimumssats.  



 
 

 

12. Vedta idrettslagets budsjett 

Idrettslagets budsjett 2025 

Budsjettet for 2025 viser per mars et estimert overskudd på 3.6 millioner kroner. Det opprinnelige 
budsjett for 2025 ble vedtatt i desember 2025 og viste da et overskudd på 140 000 kroner. Siden da 
har kommet til ytterligere sikre inntekter. Styret vektlegger å få frem et mest mulig riktig bilde 
overfor årsmøtet og derfor kommer denne oppdateringen.  

Som det også fremgår av styrets økonomiske beretning, har det de siste to årene vært relativt store 
endringer underveis i året. Som et eksempel ble økonomimodellen for Champions League spill 2025 
bekreftet helt i slutten av februar 2025 og det er planlagt gjennomgang av disse med klubber i 
begynnelsen av mars. Et annet eksempel er at inntekter fra spillersalg, både andeler fra salg på 
herresiden og på kvinnesiden er uforutsigbare. Vi har dermed vært forsiktig med å budsjettere med 
denne type inntekter i starten av året, selv om vi har visst at inntekter var på vei inn.  

Budsjettet hadde i desember en totalramme på 67 millioner kroner både på inntekts- og 
kostnadssiden. Sammenlignet med budsjettet for 2024 utgjør det en økning på 8 millioner på 
inntektssiden og 7 millioner på utgiftssiden. Sammenlignet med resultatet for 2024 er derimot 
økningen langt mindre, noe som skyldes Champions League gruppespill. Ved inngangen til mars lå 
prognosen på 72.7 millioner kroner i inntekter og 69 millioner i kostander. Økningen kommer i første 
rekke fra andeler av spillersalg på herresiden. På utgiftssiden er det gjort noen lønnsjusteringer. I 
tillegg har det vært gjennomført gode spillersalg på kvinnesiden i starten av 2024 som ikke er 
hensyntatt i prognosen fordi vi er usikre på hvordan nettosummen vil se ut etter årets 
overgangsvinduer.   

Som i foregående år innebærer budsjettet at klubben strekker seg langt for å kunne realisere 
sportslige ambisjoner på toppidrettsnivå, samtidig som vi ivaretar og videreutvikler aktivitetsnivået i 
barn- og ungdomsfotballen. Økningen ligger i all hovedsak på Kvinner A og skyldes inntekter og 
kostnader knyttet til ambisjonsnivået. Lønnskosten i barne- og ungdomsfotballen øker også i tråd 
med satsningen på økt kompetanse. Styret har hatt fokus på økt kompetanse på tvers av 
organisasjonen de siste årene. Det er også investert i økt kapasitet og kompetanse på økonomi. 
Styrets målsetting er å gå med et overskudd som bidrar til å styrke egenkapitalen inn i 2026.   

De største risikofaktorene i budsjettet ligger i realisering av inntekter fra sportslige resultater, 
spesielt knyttet til Champions League. Det gjenstår også risiko knyttet til markedsinntekter. Vi vil 
jobbe sammen med Vålerenga Fotball Elite for å optimalisere kioskinntektene gjennom året og ser 
også på hvordan vi kan styrke cupinntektene.   

Også i 2025 vil det være nødvendig med løpende økonomivurderinger og gode tiltaksplaner for å 
sikre at ambisjonsnivå og økonomi til enhver tid holder rett risikoprofil.   
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13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
Idrettslagets formål er nedfelt i klubbens lover.  

Årsmøte 

Årsmøtet er Vålerenga Fotballs øverste organ og beslutter Vålerenga Fotballs verdier, visjon og 
overordnede mål, vedtar budsjettet og godkjenner klubbens regnskap.   

Styret 

Styrets ansvar er å jobbe strategisk for at klubbens oppnår sine mål, påse at klubbens midler brukes 
og forvaltes på en forsvarlig måte og passe på at klubbens drift er i tråd med vedtatte prinsipper og 
strategier. Styret representerer videre klubben på tinget i Norges Fotballforbund på nasjonalt og 
kretsnivå, i serieforeningen Toppfotball kvinner og lignende organer.   

Styret i Vålerenga Fotball utgjør også generalforsamlingen i klubbens datterselskaper Vålerenga 
Kultur- og idrettspark og Vålerenga Stadion AS. Videre velger Styret i Vålerenga Fotball styret i 
Stiftelsen Vålerenga Fotball Samfunn.  

Styret etablerer ved behov utvalg, komiteer og prosjekter. Styret beslutter mandat og 
sammensetning av disse. Unntak er valg av kontrollkomité og valgkomité, som velges direkte av 
årsmøtet.   

Administrasjon 

Administrativt ledes klubben av klubbdirektør i heltidsstilling. Klubbdirektør rapporterer til styret og 
er ansvarlig for å initiere og koordinere strategiske prosesser, gjennomføre politiske beslutninger og 
organisere klubbens daglige arbeid. Styret kan delegere representasjons- og talspersonsoppgaver til 
klubbdirektør. Klubbdirektør kan igjen delegere myndighet til ulike lederfunksjoner i 
administrasjonen.  

Sportslig ledelse 

Klubbens toppfotballsatsning på kvinne- og jentesiden ledes av Teknisk hjerte toppfotball kvinner.  
Klubbens barne- og ungdomsarbeid ledes av Teknisk hjerte barn og ungdom.  

De tekniske hjertene skal sikre at Vålerenga Fotball kontinuerlig videreutvikler arbeidet i tråd med 
det overordnede målet som klubben har vedtatt.  Teknisk hjerte toppfotball eies av sportsdirektør og 
inkluderer i tillegg klubbdirektør, hovedtrener kvinner A, utviklingsleder og administrativ leder 
kvinner A. Teknisk hjerte barne- og ungdom eies av utviklingsleder og består i tillegg av 
klubbdirektør, sportsdirektør og seksjonslederne i barne- og ungdomsfotballen 

Frivillige 

Barne- og ungdomsfotballen er i stor grad foreldredrevet. Barnelagene drives av frivillige 
foreldretrenere og lagledere, mens det i ungdomsfotballen stort sett er betalte trenerressurser og 
frivillige foreldrelagledere. Cuper og gjennomføring av ulike arrangement, inkludert toppseriekamper 
på Intility Arena er også i stor grad driftet av frivillige.  

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner organisasjonsplanen for Vålerenga Fotball. 

  



 
 

 

14. Valg  
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------------------------- 

Innstilling til valgkomite kommer i eget vedlegg og presenteres på årsmøtet. 

 

15. Vedta engasjement av revisor 
Styret foreslår å engasjere BDO som revisor for 2025. 

 

Styremedlemmer   
Leder Jimmy Munkvold  Ikke på valg 
Nestleder Gro Anita Midtgaard Velges for 2 år Gjenvalg 
Morten Eikeland Velges for 2 år Ny 
Runar Kvernen Velges for 2 år  Gjenvalg 
Hilde E. Opeland Velges for 2 år  Gjenvalg 
Tom Tveråen  Ikke på valg 
Carl Fredrik Mollén Velges for 1 år Ny 
Varamedlemmer   
Line Myromslien Velges for 2 år  Gjenvalg 
Lauga Oskarsdottir Velges for 1 år Gjenvalg 
Kontrollutvalget   
Leder Bente Bukholm, Velges for 1 år Ny som leder 
Hilde Bjørnstad  Velges for 1 år Ny som fast medlem 

 
Thomas Baardseng Velges for 1 år Ny 
Varamedlem   
Kjersti Solem Iversen Velges for 1 år Ny 



 
 

 

Lov for Vålerenga Fotball 
Utskilt den 27. april 1989 fra Vålerengens Idrettsforening, stiftet den 29. juli 1913. 

 
Loven ble vedtatt 27. april 1989, med siste endringer vedtatt på årsmøte den 09. mars 2022.  

 
I. INNLEDENDE BESTEMMELSER  
§ 1  Formål 
 
(1) Idrettslagets formål er å drive idrett organisert i Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske 

komité (NIF). 
 

(2) Idrettslaget skal gjennom sin aktivitet søke å bidra til gode oppvekstmiljø for barn og unge, samt jobbe 
for å redusere ulikhet i Oslo by. 

 
(3) Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig aktivitet skal bygge på 

grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 
 
§ 2  Organisasjon 
 
(1)  Idrettslaget er selveiende og frittstående og nøytral i politiske og religiøse spørsmål, med utelukkende 

personlige medlemmer.  
 
(2)  Idrettslaget er medlem av Norges Fotballforbund. 
 
(3)  Idrettslaget er medlem av NIF gjennom Oslo idrettskrets, hører hjemme i Oslo kommune, og er medlem 

av bydel Gamle Oslo idrettsråd. 
 
(4)  Idrettslaget skal overholde overordnede organisasjonsledds regelverk og vedtak. NIFs regelverk gjelder 

for idrettslaget uavhengig av hva som måtte stå i idrettslagets egen lov.  
 
§ 2 B Idrettslagsallianse 
 

(1) Klubben inngår i en idrettslagsallianse med Vålerengens Idrettsforening (VIF) allianseidrettslag. 
Klubbens formål er å drive idrett organisert i NIF. 

 
(2) Klubben kan ikke drive mer enn èn særidrett. 

 
(3) Klubben plikter å benytte samme navn og logo som VIF, i tillegg til angivelse av idrett, og er i den 

forbindelse bundet av foreningens lov og vedtak. Medlemmer i klubben blir automatisk medlem av VIF 
ved innmelding i klubben og plikter å opprettholde medlemskap i VIF.  
 

(4) Klubben har ikke adgang til å tre ut av idrettslagsalliansen, eller vedta sammenslutning med idrettslag 
utenfor VIF. 
 

(5) Oppløsning av en idrettslagsallianse med påfølgende sammenslutning av allianseidrettslaget og 
idrettslag(ene) til et ordinært idrettslag, krever vedtak med 2/3 flertall på berørte årsmøter. 
Sammenslutning av allianseidrettslaget med ett eller flere idrettslag uten oppløsning av 
idrettslagsalliansen krever vedtak med 2/3 flertall på berørte årsmøter. Idrettslag i en idrettslagsallianse 
har ikke adgang til å tre ut av idrettslagsalliansen. 

 
§ 3  Medlemmer 
 
(1)  For at en person skal opptas i idrettslaget må vedkommende:   

a) akseptere å overholde idrettslagets og overordnede organisasjonsledds 



 
 

 

 regelverk og vedtak.      
b) ha gjort opp eventuelle økonomiske forpliktelser til idrettslaget og andre organisasjonsledd i 

NIF.  
 

(2)  Styret i idrettslaget kan i særlige tilfeller nekte en person medlemskap. Før vedtak treffes, skal personen 
gjøres kjent med bakgrunnen for saken og gis en frist på to uker til å uttale seg. Vedtaket skal være 
skriftlig og begrunnet samt informere om klageadgang. Vedtaket kan påklages til idrettskretsen innen 
tre uker etter at det er mottatt.  Klagen skal sendes til idrettslagets styre, som eventuelt kan omgjøre 
vedtaket. Dersom vedtaket opprettholdes, sendes klagen til idrettskretsen innen to uker.  

 
(3)  Medlemskap i idrettslaget er først gyldig fra den dag kontingent er betalt. 
 
(4)  Medlemmet plikter å overholde idrettslaget og overordnede organisasjonsledds regelverk og vedtak. 
 
(5)  Utmelding skal skje skriftlig og får virkning når den er mottatt. 
 
(6)  Idrettslaget kan frata medlemskap fra medlem som etter purring ikke betaler fastsatt 

medlemskontingent. Medlem som skylder kontingent for to år, taper automatisk sitt medlemskap i 
idrettslaget og skal strykes fra lagets medlemsliste.  

 
(7) Styret i idrettslaget kan i særlige tilfeller frata et medlem medlemskapet for en periode på inntil ett år. 

Før vedtak treffes, skal vedkommende gjøres kjent med bakgrunnen for saken og gis en frist på to uker 
til å uttale seg. Vedtaket skal være skriftlig og begrunnet samt informere om klageadgang.  

 
(8)  Ved fratakelse av medlemskap kan den saken gjelder kreve at vedtaket behandles av 

ordinært/ekstraordinært årsmøte, og har rett til å være til stede ved årsmøtets behandling av saken. 
Kravet må fremsettes innen én uke etter at vedtaket er mottatt, og årsmøtet må deretter avholdes 
innen én måned. 

 
(9) Ved fratakelse av medlemskap kan idrettslagets vedtak påklages til idrettskretsen innen tre uker etter at 

vedtaket er mottatt. Klagen skal sendes til idrettslagets styre, som eventuelt kan omgjøre vedtaket 
dersom det er fattet av styret selv. Dersom vedtaket opprettholdes, sendes klagen til idrettskretsen 
innen to uker.  Idrettslagets vedtak trer ikke i kraft før klagefristen er utløpt, eventuelt når klagesaken er 
avgjort.  

 
(10) Idrettslaget skal føre elektroniske medlemslister i idrettens nasjonale medlemsregister i tråd med 

forskrift gitt av Idrettsstyret. 
 

II. TILLITSVALGTE  
§ 4  Kjønnsfordeling 
 
(1) Idrettslaget skal arbeide for lik kjønnsfordeling ved valg/oppnevning til styrer, komiteer mv. og 

representasjon til årsmøte/ting. Ved valg/oppnevning av styre, råd, utvalg/komité mv. og ved 
representasjon til årsmøte/ting i overordnet organisasjonsledd, skal begge kjønn være representert. 
Sammensetningen skal være forholdsmessig i forhold til kjønnsfordelingen i medlemsmassen, dog slik 
at ved valg/oppnevning av mer enn tre personer, skal det velges/oppnevnes minst to personer fra hvert 
kjønn. Bestemmelsen gjelder også der det velges mer enn ett varamedlem. Ansattes representant teller 
ikke med ved beregningen av kjønnsfordelingen.  
 

(2)  Ved valg/oppnevning til styre, råd, utvalg/komité mv. i strid med bestemmelsen, skal styret innen én 
måned etter årsmøtet sende ut innkalling til ekstraordinært årsmøte der nytt valg foretas. Eksisterende 
medlemmer i det aktuelle styret, komiteen mv. blir sittende til nytt styre, komité mv. er valgt/oppnevnt. 

  
(3)  Idrettsstyret kan pålegge idrettslaget å oppfylle bestemmelsen, herunder innkalle til nytt årsmøte eller 

foreta ny oppnevning. 



 
 

 

 
(4) Idrettsstyret kan, når det foreligger særlige forhold, gi dispensasjon fra denne bestemmelsen for 

oppnevning.  
 
§ 4  Generelle regler om stemmerett, valgbarhet, forslagsrett mv. 
 
(1)  For å ha stemmerett, være valgbar til årsmøte-/tingvalgte organer må man ha fylt 15 år i løpet av 

kalenderåret, vært medlem av idrettslaget i minst én måned og ha gjort opp sine økonomiske 
forpliktelser til idrettslaget.   

 
(2)  Et medlem kan ikke samtidig inneha mer enn et av følgende verv i idrettslaget: medlem av styret, 

valgkomité, kontrollutvalg, lovutvalg, revisor, utvalg som ilegger sanksjoner. 
    
(3)  Et medlem kan ikke ha styreverv i flere idrettslag som deltar i samme konkurranse.  Tilsvarende gjelder 

andre tillitsverv som gir påvirkningsmulighet over en aktuell konkurranseaktivitet, eller tilgang på 
informasjon som kan benyttes til ett av idrettslagenes fordel. 

 
(4)  Forslagsrett: 

a)  Et medlem har forslagsrett til og på årsmøtet i idrettslaget.  
b)  Styret i idrettslaget har forslagsrett til og på årsmøtet i idrettslaget  
c)  Møteberettiget komité/utvalg har forslagsrett til årsmøtet i saker som ligger innenfor sitt 

arbeidsområde, og dets representant(er) har forslagsrett på årsmøtet innenfor 
komiteens/utvalgets arbeidsområde.  

 
(5)  Møte- og talerett: 

a) Representant fra overordnet organisasjonsledd har talerett på årsmøtet i idrettslaget. 
b) Revisor har møte- og talerett på årsmøtet i saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde. 

 
§ 6  Stemmerett, valgbarhet og representasjonsrett for arbeidstaker 
 
(1)  Med arbeidstaker etter denne bestemmelsen menes person som:  

a) utfører lønnet arbeid for idrettslaget tilsvarende en stillingsbrøk på mer enn 20 %, eller  
b) mottar mer enn 1 G i lønn/andre ytelser fra idrettslaget i løpet av et kalenderår. 

 
(2)  En arbeidstaker i idrettslaget har ikke stemmerett på idrettslagets årsmøte, og er ikke valgbar til styre, 

råd, utvalg/komité mv. i idrettslaget eller overordnede organisasjonsledd. En arbeidstaker i et idrettslag 
i en idrettsallianse er ikke valgbar til verv i øvrige idrettslag i samme idrettslagsallianse. Tillitsvalgt som 
får relevant ansettelse, plikter å fratre tillitsvervet ved tiltredelse av stillingen, og kan ikke gjeninntre før 
ansettelsesforholdet er opphørt. 

(3)  En arbeidstaker i idrettslaget kan ikke velges eller oppnevnes som representant til årsmøte/ting eller 
ledermøte i overordnede organisasjonsledd. Det kan heller ikke velges eller oppnevnes representant 
som er arbeidstaker i det organisasjonsledd representasjonen skjer.   

 
(4)  Bestemmelsen er ikke til hinder for at idrettslaget gir de ansatte rett til å utpeke ansattrepresentant(er) 

til idrettslagets styre. 
 
(5)  En person som er valgt eller oppnevnt i strid med bestemmelsen anses ikke som valgt eller oppnevnt.  
 
(6)  Idrettsstyret kan, når det foreligger særlige forhold, gi dispensasjon fra bestemmelsen for et 

valg/oppnevning. 
  
§ 7 Valgbarhet og representasjonsrett for andre personer med tilknytning til idrettslaget 
 
(1)  Et medlem som har en økonomisk særinteresse i driften av idrettslaget som overstiger 1G i løpet av 

kalenderåret, er ikke valgbar til styre, råd, utvalg/komité mv. i idrettslaget eller overordnet 
organisasjonsledd. Det samme gjelder styremedlem, ansatt, eller aksjonær med vesentlig innflytelse i 



 
 

 

en juridisk person som har slik økonomisk særinteresse som nevnt i første setning. Begrensningen 
gjelder ikke for styremedlem oppnevnt av idrettslaget. Tillitsvalgt som får slik økonomisk særinteresse, 
styreverv, ansettelse eller eierandel, plikter å fratre tillitsvervet, og kan ikke gjeninntre før 
ansettelsesforholdet mv. er opphørt. 

 
(2)  Person som i henhold til første ledd ikke er valgbar, kan heller ikke velges eller oppnevnes som 

representant til årsmøte/ting eller ledermøte i overordnede organisasjonsledd. Det kan heller ikke 
velges eller oppnevnes representant med tilsvarende tilknytning til det organisasjonsledd 
representasjonen skjer.  

 (3) En person som er valgt eller oppnevnt i strid med bestemmelsen anses som ikke valgt eller oppnevnt. 
         
(4) Idrettsstyret kan, når det foreligger særlige forhold, gi dispensasjon fra denne bestemmelsen for et 

valg/oppnevning. 
 
§ 8 Inhabilitet 
 
(1) En tillitsvalgt, oppnevnt representant eller ansatt i idrettslaget er inhabil til å tilrettelegge grunnlaget 
for en avgjørelse eller til å treffe avgjørelse:  

a)   når vedkommende selv er part i saken,  
b)  når vedkommende er i slekt eller svogerskap med en part i opp- eller nedstigende linje eller i 

sidelinje så nær som søsken,  
c)  når vedkommende er eller har vært gift med eller er forlovet eller samboer med en part,  
d)  når vedkommende leder eller har ledende stilling i, eller er medlem av styret i et 

organisasjonsledd eller annen juridisk person som er part i saken.  
 
(2)  Likeså er vedkommende inhabil når andre særegne forhold foreligger som er egnet til å svekke tilliten til 

vedkommendes upartiskhet; blant annet skal det legges vekt på om avgjørelsen i saken kan innebære 
særlig fordel, tap eller ulempe for vedkommende selv eller noen som vedkommende har nær personlig 
tilknytning til. Det skal også legges vekt på om inhabilitetsinnsigelse er reist av en part.     

 
(3)  Er en overordnet inhabil, kan avgjørelse i saken heller ikke treffes av direkte underordnet i idrettslaget. 
 
(4)  Inhabilitetsreglene får ikke anvendelse dersom det er åpenbart at den tillitsvalgte, oppnevnte 

representanten eller ansattes tilknytning til saken eller partene ikke vil kunne påvirke vedkommendes 
standpunkt og idrettslige interesser ikke tilsier at vedkommende viker sete.  

        
(5)  Med part menes i denne bestemmelsen person, herunder juridisk person som en avgjørelse retter seg 

mot eller som saken ellers direkte gjelder.  
 
(6)  I styrer, komiteer og utvalg treffes avgjørelsen av organet selv, uten at vedkommende medlem deltar. 

Dersom det i en og samme sak oppstår spørsmål om inhabilitet for flere medlemmer, kan ingen av dem 
delta ved avgjørelsen av sin egen eller et annet medlems habilitet, med mindre organet ellers ikke ville 
være vedtaksført i spørsmålet. I sistnevnte tilfelle skal alle møtende medlemmer delta. Medlemmet skal 
i god tid si fra om forhold som gjør eller kan gjøre vedkommende inhabil. Før spørsmålet avgjøres, bør 
varamedlem eller annen stedfortreder innkalles til å møte og delta ved avgjørelsen dersom det kan 
gjøres uten vesentlig tidsspille eller kostnad. 

 
(7) I øvrige tilfeller avgjør vedkommende selv om vedkommende er inhabil. Dersom en part krever det og 

det kan gjøres uten vesentlig tidsspille, eller vedkommende ellers finner grunn til det, skal 
vedkommende selv forelegge spørsmålet for sin nærmeste overordnete til avgjørelse. 

 
(8)  Bestemmelsen gjelder ikke på årsmøtet i idrettslaget.  
 
 
 
 



 
 

 

§ 9 Vedtaksførhet, flertallskrav og protokoll  
 
(1)  Styrer, komiteer og utvalg i idrettslaget er vedtaksføre når et flertall av medlemmene er til stede. 

Vedtak fattes med flertall av de avgitte stemmene. Ved stemmelikhet er møteleders stemme 
avgjørende.  

 
(2)  Vedtak kan fattes ved skriftlig behandling eller ved fjernmøte, dersom et flertall av medlemmene gir sin 

tilslutning til dette. Ved skriftlig behandling sendes kopier av sakens dokumenter samtidig til alle 
medlemmer med forslag til vedtak. Ved fjernmøte skal alle møtedeltakerne kunne kommunisere med 
hverandre. 

              
(3)  Det skal føres protokoll fra styremøter. Protokollene skal være tilgjengelige for idrettslagets 

medlemmer, med mindre styret bestemmer noe annet i den enkelte sak. 
 
§ 10  Tillitsvalgtes refusjon av utgifter. Godtgjørelse 
 
(1) Tillitsvalgt kan motta refusjon for nødvendige, faktiske utgifter som påføres vedkommende i forbindelse 

med utførelsen av vervet. 
 
(2) Tillitsvalgt kan motta en rimelig godtgjørelse for sitt arbeid.  
(3)  Godtgjørelse til styret og daglig leder skal klart fremgå av vedtatt budsjett og regnskap. 
 

III. ØKONOMI 
§ 11  Regnskaps – og revisjonsplikt mv.  
 
(1)  Idrettslaget er regnskaps- og revisjonspliktig, og skal utarbeide et årsregnskap som vedtas av årsmøtet. 

Årsmøteregnskapet skal undertegnes av samtlige styremedlemmer. Dersom idrettslaget har daglig 
leder, skal også daglig leder undertegne. 

 
(2) Idrettslaget skal følge alminnelig lovgivning for regnskap og revisjon der dette gjelder. Idrettslag med en 

årlig omsetning på fem millioner kroner eller mer, skal engasjere revisor og følge alminnelig lovgivning 
for regnskap og revisjon selv om de ikke er forpliktet til dette etter alminnelig lovgivning. For idrettslag 
som ikke har regnskapsplikt etter alminnelig lovgivning, gjelder uansett følgende: 
a)  Regnskapet skal vise en oppstilling over inntekter og kostnader i regnskapsåret og skal omfatte 

hele idrettslagets aktivitet. Dersom idrettslaget er inndelt i flere grupper/avdelinger, skal de 
enkelte grupper/avdelingers aktiviteter også vises i regnskapet.  

b) Alle transaksjoner skal dokumenteres på en måte som viser deres berettigelse.  
c) Regnskapet skal bokføres og spesifiseres så ofte som opplysningenes karakter og idrettslagets 

art og omfang tilsier.  
d) Regnskapet med alle bilag, bokførte opplysninger og underdokumentasjon skal oppbevares på 

en trygg måte i minimum fem år etter regnskapsårets slutt.  
e) Bankkonti skal være knyttet til idrettslag, og skal disponeres av minimum to personer i 

fellesskap. Alle utbetalingstransaksjoner skal være godkjent av minimum to personer i 
felleskap. 

 
(3)  Idrettslaget skal ha underslagsforsikring. 
 
§ 12 Budsjett 
  
(1)  På årsmøtet skal det vedtas et budsjett som inneholder alle hovedposter i resultatregnskapet. 

Eventuelle midler avsatt til kontrollutvalgets arbeid skal spesifiseres særskilt. 
 
(2)  Budsjettet skal være realistisk, og resultatet skal ikke vise underskudd med mindre det dekkes av positiv 

egenkapital. Det vedtatte budsjettet bør fremkomme i en egen kolonne når årsregnskapet fremlegges. 
 



 
 

 

(3)  Det vedtatte budsjettet bør fremkomme i egen kolonne når årsregnskapet fremlegges. 
 
§ 13 Utlån og garanti 
 
  Idrettslaget kan ikke gi lån eller stille garantier for lån hvis ikke lånet eller garantien er sikret med 

betryggende pant eller annen betryggende sikkerhet. Sikkerheten for lån og garantier skal opplyses i 
note til årsoppgjøret.  

 

IV. ÅRSMØTE, STYRE, UTVALG MV.  
§ 14  Årsmøtet 
 
(1) Årsmøtet er idrettslagets høyeste myndighet, og avholdes hvert år innen utgangen av mars måned. 
 
(2) Årsmøtet innkalles av styret med minst én måneds varsel direkte til medlemmene eventuelt på annen 

forsvarlig måte, herunder ved kunngjøring i pressen, eventuelt på idrettslagets internettside. 
Innkallingen kan henvise til at saksdokumentene gjøres tilgjengelig på idrettslagets internettside eller på 
annen forsvarlig måte. I så fall skal det fremgå at dokumentene vil bli gjort tilgjengelige senest én uke 
før årsmøtet. Forslag som skal behandles på årsmøtet, må være sendt til styret senest to uker før 
årsmøtet. Fullstendig sakliste og andre nødvendige saksdokumenter med forslag til årsmøtet må være 
gjort tilgjengelig senest én uke før årsmøtet. 

 
(3) Ved innkalling i strid med bestemmelsen, avgjør årsmøtet hhv. under godkjenning av innkalling og 

godkjenning av saklisten, om årsmøtet er lovlig innkalt og om det er saker som ikke kan behandles.  
 
(4)  Alle idrettslagets medlemmer har adgang til årsmøtet. Årsmøtet kan beslutte at andre personer og/eller 

media til å være til stede, eventuelt at årsmøtet kun er åpent for medlemmer og andre med møterett. 
 
(5)  Årsmøtet er vedtaksført dersom det møter et antall stemmeberettigete medlemmer som minst tilsvarer 

antall styremedlemmer som skal velges i årsmøtet. Dersom årsmøtet ikke er vedtaksført, kan det 
innkalles til årsmøte på nytt uten krav til minimumsdeltakelse. 

 
(6)  På årsmøtet kan ikke behandles forslag om endring i lov eller bestemmelser som ikke er oppført på den 

saklisten som er gjort tilgjengelig eller sendt ut. Andre saker kan behandles når 2/3 av de fremmøtte 
stemmeberettigete vedtar det ved godkjenning av saklisten. 

 
§ 15  Ledelse av årsmøtet 
 
Årsmøtet ledes av valgt(e) dirigent(er). Verken dirigent eller valgt protokollfører behøver å være medlem.  
 
§ 16  Årsmøtets oppgaver 
 
Årsmøtet skal: 
1. Godkjenne de stemmeberettigete. 
2. Velge dirigent(er). 
3. Velge protokollfører(e). 
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen. 
5. Godkjenne forretningsorden 
6. Godkjenne innkallingen 
7. Godkjenne sakslisten 
8. Behandle idrettslagets årsberetning. 
9. Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets beretning [og revisors 
beretning]. 
10. Behandle forslag og saker.  
11. Fastsette medlemskontingent på minst kr 50, og treningsavgift, eller gi t fullmakt til å fastsette 
treningsavgifter. 



 
 

 

12. Vedta idrettslagets budsjett. 
13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan. 
14. Foreta følgende valg: 

a) Styre med leder, nestleder, minimum tre styremedlemmer og 2 varamedlemmer. 
b) Kontrollutvalg med 3 medlemmer og 1 varamedlem. 
c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett eller gi 

styret fullmakt til å oppnevne representantene. 
d) Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem.  
e) Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan. 

 
Valg av styre skjer enkeltvis, gjeldende for to år av gangen. Det velges slik at den ene året velges leder og to 
styremedlemmer og ett varamedlem og det neste året velges nestleder, ett styremedlem og ett varamedlem.   

 
[15. Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap.] 
 
§ 17 Stemmegivning på årsmøtet 
 
(1)  Med mindre annet er bestemt i denne lov, skal et vedtak, for å være gyldig, være truffet med alminnelig 

flertall av de avgitte stemmer. Ingen representant har mer enn én stemme, og ingen kan stemme på 
vegne av andre. Blanke stemmer skal anses som ikke avgitt.  

 
(2)  Valg foregår skriftlig hvis det foreligger mer enn ett forslag eller det fremmes krav om det. Blanke 

stemmer, eller stemmer på kandidater som ikke er foreslåtte, eller som inneholder flere foreslåtte 
kandidater enn det antall som skal velges, teller ikke, og stemmene anses som ikke avgitt.  

 
(3) Når et valg foregår enkeltvis og ingen kandidat oppnår mer enn halvparten av de avgitte stemmer, 

foretas omvalg mellom de to kandidater som har oppnådd flest stemmer. Er det ved omvalg 
stemmelikhet, avgjøres valget ved loddtrekning.  

 
(4)  Når det ved valg skal velges flere ved en avstemning, må alle, for å anses valgt, ha mer enn halvparten 

av de avgitte stemmer. Dette gjelder ikke ved valg av varamedlem. Hvis ikke tilstrekkelig mange 
kandidater har oppnådd dette i første omgang, anses de valgt som har fått mer enn halvparten av 
stemmene. Det foretas så omvalg mellom de øvrige kandidater og etter denne avstemning anses de 
valgt som har fått flest stemmer. Er det ved omvalg stemmelikhet, avgjøres valget ved loddtrekning.  

 
§ 18 Ekstraordinært årsmøte  
 
(1)  Ekstraordinært årsmøte i idrettslaget innkalles av idrettslagets styre med minst 2 ukers frist etter: 
 

a) Vedtak av idrettslagets styre eller årsmøte.. 
c) Vedtak av styre eller årsmøte/ting i overordnet organisasjonsledd-, eller skriftlig krav fra 1/4 eller 50 
av idrettslagets stemmeberettigede medlemmer. 

 
(2) Saklisten og andre nødvendige dokumenter skal vedlegges innkallingen eller være gjort tilgjengelig på 

annen forsvarlig måte og dette skal fremgå av innkallingen.  
 
(3)  Ekstraordinært årsmøte er vedtaksført dersom det møter et antall stemmeberettigete medlemmer som 

minst tilsvarer antall medlemmer av styret iht. denne lov. Dersom det ekstraordinære årsmøtet ikke er 
vedtaksført, kan det innkalles til årsmøte på nytt uten krav til minimumsdeltakelse. 

 
(4) Ekstraordinært årsmøte i idrettslaget skal bare behandle de saker som er angitt i vedtaket eller i 

kravet/kravene om innkalling av det ekstraordinære årsmøtet.  
 
(5) Ved innkalling i strid med bestemmelsen, avgjør det ekstraordinære årsmøtet hhv. under godkjenning 

av innkalling og godkjenning av saklisten, om det ekstraordinære årsmøtet er lovlig innkalt og om det er 
saker som ikke kan behandles. 



 
 

 

 
§ 19  Disposisjoner av vesentlig betydning, ekstraordinær karakter eller betydelig omfang. 
 
Disposisjoner av vesentlig betydning, ekstraordinær karakter eller betydelig omfang i forhold til idrettslagets 
størrelse eller virksomhet, kan kun vedtas av årsmøtet. 
 
§ 20 Idrettslagets styre 
 
(1) Idrettslaget ledes og forpliktes av styret som representerer idrettslaget utad. Styret, er idrettslagets 

høyeste myndighet mellom årsmøtene.  
 
(2) Styret skal blant annet: 

a) Iverksette årsmøtets og overordnede organisasjonsledds regelverk og vedtak. 
b) Påse at idrettslagets midler brukes og forvaltes på en forsiktig måte i samsvar med de vedtak 

som er fattet på årsmøtet eller i overordnet organisasjonsledd, og sørge for at idrettslaget har 
en tilfredsstillende organisering av regnskaps- og budsjettfunksjonen samt en forsvarlig 
økonomistyring. 

c)  Oppnevne komiteer/utvalg og utarbeide mandat/instruks for disse. 
d)  Oppnevne ansvarlig for politiattestordningen og en ansvarlig for barneidretten. 
e) Oppnevne representanter til årsmøter/ting i overordnede organisasjonsledd dersom årsmøtet 

ikke har valgt representanter. 
f) Rapportere organisasjonsdata i samsvar med krav fastsatt av Idrettstyret. 

 
(3)  Styret skal avholde møter når lederen bestemmer det eller minst to av styrets medlemmer forlanger 

det. 
 
§ 21  Kontrollutvalg 
 
(1) Kontrollutvalget har følgende oppgaver: 

a) Påse at idrettslagets virksomhet drives i samsvar med idrettslagets og overordnet 
organisasjonsledds regelverk og vedtak. 

b) Ha et særlig fokus på at idrettslaget har forsvarlig forvaltning og økonomistyring, at dets midler 
benyttes i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og økonomiske rammer. 

c)  Forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøtet, og avgi en uttalelse til de 
saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde. 

d)  Føre protokoll over sine møter, avgi en beretning til årsmøtet, og foreta regnskapsrevisjon, 
med mindre idrettslaget har engasjert revisor. I så fall skal utvalget minst ha et årlig møte med 
revisor, og kan ved behov engasjere revisor for å utføre de revisjonsoppgaver utvalget finner 
nødvendig. 

e) [Utføre de oppgaver som fremgår av vedtatt instruks.] 
 
§ 22  Valgkomité 
 

Valgkomiteen velges på årsmøtet på fritt grunnlag, etter innstilling fra styret, og skal legge frem 
innstilling på kandidater til alle øvrige tillitsverv som skal velges på årsmøtet. Medlem av valgkomité 
som selv blir kandidat til verv, plikter å tre ut av valgkomiteen med mindre vedkommende skriftlig 
meddeler valgkomiteen og forslagsstiller at vedkommende ikke er aktuell for vervet. 

 
§ 23 Grupper 
 
(1)  Idrettslagets årsmøte kan beslutte å opprette og nedlegge grupper, og hvordan disse skal organiseres 

og ledes. Dette vedtas i forbindelse med årlig behandling av idrettslagets organisasjonsplan jf § 16 okt. 
13.  

 
(2)  Dersom idrettslagets årsmøte ved behandlingen av organisasjonsplanen har vedtatt å opprette grupper 

med gruppestyrer, gjelder følgende:  



 
 

 

a) Hver gruppe skal ha et gruppestyre på minst tre medlemmer. Gruppestyret velges på årsmøtet. 
Gruppen foreslår kandidater til gruppestyret til valgkomiteen. Eventuelt kan årsmøtet gi 
hovedstyret fullmakt til å oppnevne gruppestyrer etter forslag på kandidater fra gruppen.  

b) Gruppen avholder et årlig møte før årsmøtet i idrettslaget. Hovedstyret fastsetter en siste frist for 
avholdelse av det årlige møtet. Møtet innkalles av gruppestyret med minst én ukes frist. Det årlige 
møtet skal behandle gruppens regnskap, og kan fremme innspill til hovedstyret om blant annet 
idrettslagets regnskap, årsberetning, treningsavgift, budsjett og årsplan. 

c) Gruppestyret konstituerer seg selv, med mindre annet er besluttet av årsmøtet. 
Gruppestyret fastsetter eventuell årlig treningsavgift innenfor rammen av fullmakt gitt av årsmøtet. 
 

(3)  Gruppestyret eller representant fr grupper kan ikke inngå avtaler eller på annen måte forplikte idrettslaget 
uten fullmakt fra hovedstyret.  

 

V. ØVRIGE BESTEMMELSER 
§ 24  Lovendring 
 
(1)  Styret skal oppdatere loven i samsvar med eventuelle endringer i NIFs lov/lovnorm, og gjøre endringene 

kjent for idrettslagets medlemmer så snart de er vedtatt av styret. 
 
(2)  Øvrige lovendringer kan bare foretas på ordinært eller ekstraordinært årsmøte i idrettslagets etter å ha 

vært oppført på saklisten, og krever 2/3 flertall av de avgitte stemmer. Endringene trer i kraft straks 
med mindre årsmøtet vedtar noe annet. Dersom årsmøtet vedtar lovendringer, sendes protokollen til 
idrettskretsen. Ved eventuell motstrid mellom idrettslagets regelverk og NIFs regelverk, går NIFs 
regelverk foran. Idrettskretsen kan, som overordnet organisasjonsledd, pålegge nødvendige endringer 
for å unngå motstrid med NIFs regelverk. 

 
(3) I forbindelse med godkjenningen kan idrettskretsen pålegge nødvendig endring for å unngå motstrid 

med NIFs regelverk. 
  
(4) Endringer i §§ 24 og 25 kan ikke vedtas av idrettslaget selv med mindre endringene følger av NIFs 

regelverk eller lovnorm. 
 
§ 25 Oppløsning, sammenslutning, utmelding og annet opphør 
 
(1)  Forslag om oppløsning må vedtas med minst 2/3 flertall på to påfølgende årsmøter, der det 

etterfølgende årsmøte må avholdes minimum tre måneder og maksimum 6 måneder senere. Dersom 
idrettslagets årsmøte vedtar oppløsning ved enstemmighet, er idrettslaget oppløst uten påfølgende 
årsmøte. Idrettslaget skal skriftlig varsle idrettskrets og særforbund senest 14 dager før idrettslagets 
årsmøte behandler forslag om oppløsning.  

 
(2)  Sammenslutning med andre idrettslag anses ikke som oppløsning av idrettslaget. Vedtak om 

sammenslutning eller utmelding fra særforbund og/eller NIF treffes i samsvar med bestemmelsene om 
lovendring, jf § 24. 

  
(3)  Ved utmelding tilfaller idrettslagets eiendeler NIF eller formål godkjent av Idrettsstyret hvis det er ytet 

offentlig støtte/spillemidler til disse eiendelene. Ved oppløsning eller annet opphør av idrettslaget 
tilfaller lagets overskytende midler etter avvikling et formål godkjent av idrettskretsen. Underretning 
om at idrettslaget skal oppløses, skal sendes til idrettskretsen 14 dager før idrettslaget holder sitt 
ordinære årsmøte for behandling av saken.  

  



 
 

 

 

 
 

Glade og rause – målretta og stolte 

Vålerenga kjerke 
Da høsten var som klarest – en september ettermiddag 

strødde skjebnen ut små gnister på Vålerenga. 
Bud gikk ut over byen – til kvinne og til mann 

om at kjerka opp i parken sto i brann. 

Det var mange som tok veien – som følte de måtte dra 
opp til småhus og stille gater – mellom Galgeberg og Etterstad. 

Flammene dansa i kvelden – lyste mot åsen bak 
da Vålerenga kjerke – fikk himmel`n sjøl til tak. 

Så mange minner – og tanker – lever i en menneskekropp 
knytter oss til steder der vi vokste opp. 

Kjærlighet til ei gate – til et hus og til en gård 
der vi brukte våre aller beste år. 

Og mange som stod der i parken – var døpt i kjerka en gang 
og hadde spasert over gulvet – mens bryllupsklokka klang. 

Flammene dansa i kvelden – lyste mot åsen bak 
da Vålerenga kjerke – fikk himmel`n sjøl til tak. 

I parken – stod det menn – som hadde spelt fotball siden dem var små 
og siden ble helter for Klanen på Store Stå. 

Der sto unge, menn og kvinner – som hadde flytta inn i seinere år 
for å gi nytt liv til en del av byen vår. 

Og orgelet spilte aleine – jeg sverger på at det er sant 
og kjerkeklokka ringte – da taket til slutt forsvant. 
Naken, grå og øde – som en skygge mot åsen bak 
sto Vålerenga kjerke – med himmel`n sjøl til tak 
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